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VALVASORJEVE VITEŠKE IGRE
Društvo Valvasorjeva konjenica prireja

V NEDELJO 27.08.2006
pri lipovem drevoredu na gradu Bogenšperk 

Vlil. Valvasorjeve viteške igre.
Vitezi konjeniki se bodo s svojimi konji v polnem galopu med seboj borili v 
petih viteških disciplinah - napadu na vrtečega viteza, streljanju z lokom, 
metanju sekire helebarde, metanju zvezde in metanju sulice. Tekmovanje bo 
ekipno in posamezno.
Med prireditvijo, ki se prične ob 14.00 uri, bo vseskozi poskrbljeno za 
družabne igre tako za otroke kot tudi odrasle, organizirana bo srednjeveška 
tržnica, omogočen pa bo tudi organiziran ogled gradu Bogenšperk z vodiči 
Javnega zavoda Bogenšperk.
Za jedačo in pijačo pa bodo skrbeli gasilci PGD Kostrevnica.
Vstop je prost.

Stotnik: Andrej REPINA

KRAJEVNA SKUPNOST DOLE PRI LITIJI IN SEKCIJA ZA 
OHRANJANJE NARAVNE IN KULTURNE DEDIŠČINE VAS VABITA, 

da se v soboto 09.09. 2006 udeležite 8. tradicionalne etnološko 
etnografske prireditve ob dnevu KS Dole pod naslovom

DOLARSKA 
DEŽELA 2006

PROGRAM PRIREDITEV:
PETEK. 08. SEPTEMBER 2006
• predstavitev udeležencev konjeniškega tabora.
• 21.00 - zabava z glasbeno skupino »MAMBOKINGS« in TREBUŠNE 

PLESALKE

SOBOTA. 09. SEPTEMBER 2006
• 10.00 - proslava ob 140-letnici delovanja RK na slovenskem in 60-letnica 

delovanja KO RK Dole (v organizaciji OZRK Litija in KO RK Dole)
• 12.00 - proslava ob srečanju krvodajalcev iz območja OZRK Litija s 

podelitvijo priznanj (v organizaciji OZRK Litija in KO RK Dole)
• 14.00 - predavanje na temo “Podeželje prostor neizkoriščenih gospodarsko- 

turističnih priložnosti”
• 15.00 - odprtje sejma domačih obrti in dobrot ter predstavitev stojnic, 

prihod konjenikov, prikaz starih obrti in običajev
• 15.15 - tekmovanje društev podeželske mladine v igrah na temo 

»Oglarstvo«
• 16.00 - konjeniške igre za »Valvasorjev prstan«
• 17.00 - tekmovanje v peki na žaru
• 18.00 - podelitev priznanj in nagrad najuspešnejšim v igrah na prireditvi
• OGLARSKA VESELICA
(Program bo povezoval Rok Valenčič.)

NEDELJA. 11. SEPTEMBER 2005
• od 9. ure dalje odhod udeležencev »konjeniškega tabora«

Vsi, ki si želite okusiti utrip podeželja nekoč in danes pridite na športno
igrišče Dole pri Litiji, slabo vreme ne bo ovira, saj je prizorišče prireditve v
šotoru.

VABLJENI V OGLARSKO DEŽELO !

DRUŠTVO ZENA IN DEKLET 

v sodelovanju z PGD Vače in DPM LIŠ

m vabi na

ki bo v nedeljo, 27. avgusta 2006, 
na Vačah, s pričetkom ob 11. uri

Po kulturnem programu vas bo zabaval 
ansambel »Razpotniki«, 

čaka pa vas tudi bogat srečelov!

(Prisrčno vaBCjeni v našo druž6o!

NASTJA KOLAR DRUGA NA 
OTOČCU, NIK RAZBORŠEK 

ODLIČEN V ULMU

Iz uredništva...

Nastja Kolar, mlada igralka Tenis kluba AS Litija, je osvojila 
odlično drugo mesto na mednarodnem turnirju za evropsko 
lestvico do 14 let 3. kategorije na Otočcu. Na turnirju je odlično 
nastopila tudi Lara Lukač, ki je z uvrstitvijo v drugo kolo 
zabeležila svojo prvo zmago za evropsko lestvico. Nik 
Razboršek je odlično nastopal v nemškem Ulmu, na turnirju 
do 14 let 2. kategorije, kjer je izgubil v osmini finala.

Nastja, Lara in Nik se bodo konec avgusta udeležili enega najmočnejših 
evropskih turnirjev v kategoriji do 14 let v Umagu.
Po enomesečnem premoru zaradi poškodbe se je na serijo WTA vrnila tudi 
Anja Poglajen. V nemškem Wahlstedtu je na turnirju z nagradnim skladom 
10.000 USD v prvem kolu kvalifikacij premagala Poljakijo Wojtal Dominiko 
7:5 in 6:3, v zadnjem kolu kvalifikacij pa tesno izgubila z Nemko Trautmann 
Tine 3:6 in 6:7. Glede na to, da je Anja pred turnirjem opravila le skromnih 
šest treningov, je bila z rezultatom kar zadovoljna in upa, da ji bo naslednj i č 
uspelo še dlje.
Dobro so se odrezali tekmovalci tudi na domačih tekmovanjih. Anita 
Kosmač je bila na turnirju do 14 let v Kamniku druga, potem ko je tesno 
izgubila finale proti Štor Jasmini 4:6 in 6:7.
Na močnem turnirju do 12 let v Mariboru so odlično nastopali naši najmlajši. 
V glavni turnir so se uvrstili Mark Čuk, Valentin Horvat in Tim Šteferl pri 
dečkih ter Pia Čuk, Lara Kralj, Eva Kolman in Karin Jug pri deklicah. V 
B finalu pa je nastopil Nejc Šter, ki je bil tudi najmlajši tekmovalec na 
turnirju.V glavnem turnirju pa se je najbolje odrezala mlada Pia Čuk, ki se 
je prebila do četrtfinala in potrdila, da bo v prihodnji sezoni krojila sam 
slovenski vrh v kategoriji do 12 let.
Konec avgusta in v začetku septembra bodo v ospredju predvsem ligaška 
tekmovanja v ligi do 14 let in v 1. slovenski moški teniški ligi. Razpored 
tekem si bo možno ogledati na Tenis parku AS, objavljen pa bo tudi na spletni 
strani www.as-litiia.si. Tekme bodo vredne ogleda in vse ljubitelje dobrega 
tenisa vabimo, da si jih ogledate.
Obveščamo tudi vse zainteresirani, da bo v mesecu septembru do 
predvidoma 20. septembra potekal vpis novincev v teniško šolo AS. Vse 
informacije dobite na teL 031-693-330 ali osebno na Tenis parku AS Litija.

M.P.

OBVESTILO
Občina Litija 

obvešča, da bo 
most čez reko Savo 

v Kresnicah, 
zaradi sanacije 

zaprt za ves promet 
in sicer od 1.9.2006 

do predvidoma 
30.9.2006.

Dela bo izvajalo 
podjetje IM KO d.d., 

Ljubljana. 
Obvozi bodo 

ustrezno označeni.

RAZDELITEV HRANE IZ UKREPA DORAVE 
HRANE IZ INTERVENCIJSKIH ZALOG

Prvi del hrane iz intervencijskih zalog je razdeljen. 
Razdelili smo več tisoč litrov mleka po določenih kriterijih.

■ Akcija je bila lepo sprejeta.

iii M
KI

Dobava je vsebovala 18 000 litrov mleka, 1500 kg moke, 1300 kg testenin, 330 
kg ješprenja.
Naslednjo dobavo hrane bomo prejeli v začetku meseca septembra 2006 in to : 
18 000 litrov mleka, 1500 kg moke, 330 kg ješprenja, 2500 kg sladkorja in 2000 
kg riža.
Zaradi oddaljenosti pomoči potrebnih od skladišča OZRK Litija je nastopil problem 
distribucije hrane.
Zato smo se obrnili na Občino Litija in Šmartno pri Litiji ter na Gasilsko zvezo, da 
bi nam pri prevozih pomagali z gasilskimi vozili in s prostori, kjer bi ta hrana varno 
počakala nekaj dni, da bi jo tako lahko razdelili po pripravljenih seznamih. 
Območno združenje Rdečega križa Litija se zahvaljuje vsem prostovoljcem 
organizacije RK, gasilcem iz Občine Litija in Občine Šmartno pri Litiji, Kmetijsko 
gozdarski zadrugi Litija, Radiu Geoss, Centru za socialno delo Litija, Mladinskemu 
centru Litija, Društvu prijateljev mladine Litija ter obema občinama za pomoč pri 
prvi razdelitvi hrane.

OZRK Litija

Mostovi. Blaginja in prekletstvo - vse v enem. Nekoč in danes. Se sploh 
premika, so se spraševali vozniki ob vpadnici v Litijo, ko so se okoli četrte 
ure popoldan ob delavnikih minuli teden skoraj prilepili na asfalt.
Adaptacija objekta, kot je most, je še posebej kočljiva, saj v Litiji pomeni 
pretrgano glavno prometno žilo, v bistvu je mesto razpolovljeno in zgolj želimo 
si lahko, da nam ni treba na drugo stran (levo ali desno). Upamo lahko, da 
bodo dela hitro končana, saj tudi vožnja brez cestnih zapor skozi Litijo ob 
prometnih konicah zahteva ohlajeno glavo.
Podobno usodo si obetajo v Kresnicah, ko naj bi dela trajala cel mesec 
september. Most je dotrajan oz. že nevaren in je postal prava agonija za 
prebivalce Kresnic in okolice.
Ko pa smo že pri razpredanju o mostovih, ena svetla izjema: v teh dneh so 
zaključili obnovo jevniškega mostu.
Most je tudi beseda s silno veliko simboliko in težo. Pomeni povezanost in 
aplicira na lojalnost in s tem prijateljstvo. Zato si želimo trdnih in zanesljivih 
mostov, po katerih bomo hodili brez bojazni, da nam utegne zmanjkati tal pod 
nogami. Letošnjo volilno jesen še toliko bolj.

Uredništvo

SPORAZUM 0 MEDSEBOJNEM SODE
LOVANJU SO PODPISALI KLUBI VELIKEGA 
NOGOMETA NK KBESNICE, NK LITIJA, NK 
JEVNICA
Po uspešnem usklajevanju različnih stališč posameznih klubov, so klubi velikega 
nogometa: NK KRESNICE, NK LITIJA in NK JEVNICA v mesecu juniju podpisali 
sporazum o medsebojnem sodelovanju, z namenom hitrejšega razvoja tega športa 
v naši občini.
Nogomet zahteva velika finančna sredstva, kadre, znanja in potrpežljivosti, 
predvsem pa delo z mladimi, kot osnovo za razvoj bodočih članskih ekip.
V upanju, da se bo podpisani sporazum v praksi izvajal in da bo vsem klubom 
podpisnicam pripomogel k boljšim uspehom in hitrejšemu razvoju nogometa v 
občini. •

Jože KOVIC

ZOBOTEHNICNI
LABORATORIJ

Zinka Tori, Ul. Luke Svetca 1, Litija

GSM: 031 639 178

ORATORIJ 2006 V GABROVKI

Prvi teden v juliju smo se v Gabrovki že peto leto zapored zbrali na Oratoriju. Skozi 
teden se nas je srečevalo 57 otrok in 21 animatorjev. Skupaj smo spoznavali 
življenje zavetnika misijonarjev sv. Frančiška Ksaverija, ustvarjali v delavnicah, 
prepevali, se igrali... Skupaj smo se odpravili tudi na enodnevni izlet na Planino pri 
Rakeku in Rakov Škocjan. Ta dan smo imeli sveto mašo, ogled Velikega naravnega 
mostu in piknik, na katerem smo se preizkusili kot čisto pravi kuharji. Prav posebno 
presenečenje nas je čakalo v petek, ko so nam pripeljali trampolin. Če nas ne bi 
ustavil dež, bi verjetno skakali ves dan. Tudi v soboto ni bil čisto navaden dan. 
Obiskal nas je vodja slovenskega projekta Oratorij, g. Jure Babnik ter dva misijonarja, 
g. Gusti in g. Uroš, ki delujeta v misijonih v Afriki. Njuni pričevanji sta nam odprli 
popolnoma nov svet, o katerem smo do tedaj slišali le preko medijev. Tudi udeleženci 
Oratorija smo lahko misijonarji. V tej službi smo se preizkusili že v ponedeljek, ko 
smo prepevali na sprejemu misijonske sveče v fari in v nedeljo, ko smo zaključevali 
teden skupnega druženja. S petjem in drugim sodelovanjem pri sveti maši smo med 
ljudi ponesli veselje in prijateljstvo, ki smo ju gojili v Oratoriju in ostajata kot vez med 
nami tudi po koncu enotedenskega druženja.
Da smo Oratorij uspešno izvedli, smo potrebovali veliko različnih sredstev. Prav 
vsem, ki ste nam na kakršen koli način pomagali, se iskreno zahvaljujemo (še 
posebej OŠ Gabrovka in Krajevni skupnosti) in upamo, da bomo skupaj zmogli 
pripraviti še več takšnih in podobnih prireditev, ki mlade in vse druge vabijo: POVEJ 
NAPREJ - PRIJATELJSTVO USTVARJA SVET BREZ MEJ!

Karmen

Prispevke pošljite do

8. SEPTEMBRA2006
na naslov:

TiskarnaACO, C.D.K. 39,1270 Litija 
v elektronski obliki ali po e-pošti: 

obcan@siol.net ali tiskarna.aco@siol.net

IN
: i
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:
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POROČILO O SPREJETIH 
SKLEPIH IN ODLOČITVAH

na 9. (deveti) korespondenčni seji občinskega 
sveta, ki je potekala od 3.8.2006 do 7.8.2006

9. korespondenčna seja je bila sklicana na podlagi 26. člena 
Poslovnika občinskega sveta Občine Litija, z naslednjo točko 
dnevnega reda:
Vračilo plačila 1. obroka nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča
Gradivo za korespondenčno sejo je bilo svetnikom poslano v zaprtih 
kuvertah s povratnicami po kurirju dne 2.08.2006 ob 16.00 uri.
Po zaključku korespondenčne seje (dne 7.08.2006 ob 12.00 uri) je bilo 
ugotovljeno, da je občinski svet občine Litija sprejel naslednji sklep:

Vsem zavezancem, ki so na posamezni nepremičnini utrpeli škodo 
in je bila ta tudi prijavljena pristojnemu občinskemu organu, se iz 
proračuna občine Litija povrne višina 1. obroka plačanega zneska 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča in sicer po prejemu 
dokazila o njegovem vplačilu s strani DURS - a.

Oprostitev plačila 1. obroka 
nadomestila za uporabo 

stavbnega zemljišča
OBVESTILO VSEM ZAVEZANCEM ZA PLAČILO 

NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA 
ZEMLJIŠČA V OBČINI LITIJA, KI SO PRIJAVILI ŠKODO 

PO NEURJU Z DNE 29. 06. 2006
Obveščamo vas, da smo dne 06. 07. 2006 na podlagi sprejetega 
sklepa Občinskega sveta občine Litija na Davčno upravo Republike 
Slovenije vložili zahtevek za odpis prvega obroka nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča za tiste zavezance z območja občine 
Litija, ki so po neurju s točo z dne 29.06.2006 škodo prijavili pristojni 
komisiji za oceno škode.
Sklep Občinskega sveta občine Litija se nanaša na oprostitev plačila
1. obroka nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča za vse 
zavezance, ki so na posamezni nepremičnini utrpeli škodo in je bila 
ta škoda prijavljena pristojnemu organu, ne glede na to, da je škodo 
prijavil samo eden od uporabnikov te nepremičnine (lastnik, solastnik 
ali upravnik).
S strani Davčne uprave Republike Slovenije smo bili 26. 07. 2006 
obveščeni, da davčni organ zavezancem ne more odpisati dela 
nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, ker je postopek odmere 
že v teku. Zato svetujemo, da v kolikor še niste poravnali prvega 
obroka nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča, le tega 
poravnate, da davčni organ ne bo pričel s postopkom izterjave.
Oprostitev prvega dela plačila nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča pa bo izvršena na način, da vam bomo v breme proračuna 
občine Litija povrnili prvi del plačanega zneska in sicer takoj po 
prejemu dokazila o vašem plačilu prvega obroka nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča. Podatke o plačilih bomo prejeli s strani 
Davčne uprave Republike Slovenije in vam jih ni potrebno dostavljati.
Pogoj za vračilo zneska prvega obroka nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča, pa je vloga zavezanca oz. izpolnjen obrazec, ki 
ga boste prejeli po pošti na dom. Naprošamo vas, da nam izpolnjeni 
obrazec čimprej vrnete.

Župan Občine Litija: Mirko Kaplja

Na podlagi 28. člena Zakona o urejanju prostora (Uradni list RS, št.
110/2002, 08/2003,58/03), Občina Litija kot pripravljavec sklicuje

PRVI PROSTORSKI 
KONFERENCI

za pripravo in sprejem aktov:
- Strategije prostorskega razvoja občine Litija in
- Prostorskega reda občine Litija,
ki bosta v torek 29.08.2006 ob 10.00 uri v veliki sejni sobi Občine 
Litija, Jerebova ulica 14, Litija.
Namen prostorske konference je pridobitev priporočil, usmeritev, 
predlogov, pripomb in legitimnih interesov lokalne skupnosti, 
gospodarstva, interesnih združenj in organizirane javnosti glede 
vsebine Strategije prostorskega razvoja občine Litija in Prostorskega 
reda občine Litija oz. osnutka programa priprave zgoraj navedenih 
občinskih prostorskih dokumentov.
Udeleženci prostorske konference, ki predložijo dokazilo, da zastopajo 
organ, organizacijo, društvo ali drugo pravno osebo, lahko na 
prostorski konferenci podajo svoja priporočila, usmeritve ali smernice 
za načrtovanje prostorske ureditve ali podajo izjavo, da načrtovana 
prostorska ureditev ne posega na njihovo delovno področje ter da v 
postopku priprave ni potrebno pridobiti njihovih smernic in mnenj, v 
pisni obliki ali ustno na zapisnik.
Osnutek Programa priprave Strategije prostorskega razvoja in 
Prostorskega reda Občine Litija je na vpogled na Oddelku za urejanje 
prostora in gospodarstvo, Občine Litija, Jerebova ulica 14, Litija v 
času uradnih ur.
Obvestilo o datumu, kraju in času zbora konference ter možnosti ogleda 
gradiva je pripravljavec v skladu z zakonom objavil v lokalnih sredstvih 
javnega obveščanja in sicer na informativnih - video straneh lokalne 
ATV Signal in informativnih - video straneh lokalne televizije ETV, na 
spletni strani www.litiia.si ter v lokalnem časopisu Glasilo občanov.

Župan občine Litija: Mirko Kaplja

Na podlagi 110. in 111. člena Zakona o lokalnih 
volitvah (Uradni list RS št. 22/06-uradno prečiščeno 
besedilo in 70/06-odločba US)

RAZPISUJEM
redne volitve članov v svet mestne 
skupnosti Litija in v svete krajevnih 
skupnosti na območju Občine Litija

i.
Redne volitve v svete krajevnih skupnosti Breg-Tenetiše, Dole, 
Gabrovka, Hotič, Jevnica, Konjšica, Kresnice, Polšnik, Ribče, 
Sava, Spodnji Log, Vače in v svet mestne skupnosti Litija, bodo 
v nedeljo 22.oktobra 2006.

II.
Za dan razpisa volitev, s katerim začnejo teči roki za volilna 
opravila, se šteje 21. avgust 2006. Zadnji rok za oddajo kandidatur 
je sreda, 27. september 2006 do 19.00 ure.

III.
Za izvedbo volitev skrbi Občinska volilna komisija Občine Litija, 
na voliščih pa volilni odbor.

IV.
Razpis se objavi v Uradnem listu Republike Slovenije in časopisu 
Litijski občan.

Župan Občine Litija: 
Mirko Kaplja

OBČINA LITIJA
Komisija za sestavo seznama upravičencev za vračilo vlaganj v 

javno telekomunikacijsko omrežje na območju Občine Litija
skladno z Zakonom o spremembah in dopolnitvah zakona o vračanju 
vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje (Uradni list RS, Št. 60/ 
06) ter 4. členom Odredbe o postopku vračanja vlaganj v izgradnjo 
javnega telekomunikacijska omrežja na območju Občine Litija (Uradni 
list RS, št. 5/2004) objavlja

POZIV
za predložitev dokumentov oziroma izjav o 
vlaganjih v javno telekomunikacijsko omrežje 
na območju Občine Litija
1. Dokumente oziroma izjave lahko vložijo fizične in pravne osebe (v 

nadaljevanju: vlagatelj), ki so z namenom pridobitve telefonskega 
priključka, s finančnim prispevkom ali prispevkom v delu in 
materialu v okviru pravnega posla med Občino Litija oziroma njenim 
pravnim prednikom in pravnim prednikom Telekoma Slovenije, 
d.d. in Samoupravnimi interesnimi skupnostmi za poštni, telegrafski 
in telefonski promet do vključno 6.4.1998, prispevale k izgradnji 
javnega telekomunikacijskega omrežja na območju Občine Litija.

2. Vlagatelj dokazuje obstoj pravice do vračila vlaganj z verodos
tojnimi listinami (pogodba, potrdila o vplačilu) iz katerih so razvidni 
podatki, na katerem območju nastopa kot potencialni upravičenec 
do vračila vlaganj, višina, obseg in vrsta vlaganj ter datum vplačila. 
Če vlagatelj ne razpolaga z listinami iz prejšnjega odstavka, predloži 
na upravni enoti overjeno izjavo o vrsti in obsegu vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje.
Izjava mora vsebovati ime in priimek ter naslov vlagatelja, navedbo 
območja izgradnje javnega telekomunikacijskega omrežja, letnico 
izgradnje, naziv pravnega prednika Občine Litija, ki je sklenil pravni 
posel za izgradnjo javnega telekomunikacijskega omrežja, 
telefonsko številko in naslov vlagatelja ob vključitvi, višino vplačila 
oziroma vrsto in obseg prispevka v delu in materialu.
Navajanje neresničnih podatkov v izjavi overjeni na upravni enoti 
je kaznivo skladno z 258. členom Kazenskega zakonika (Uradni 
list RS, št. 95/04-UPB1) in se preganja po uradni dolžnosti.

3. Vsi zainteresirani lahko pošljejo dokumente oziroma izjave do 
20.09.2006 na naslov komisije Jerebova ulica 14, Litija ali jih oddajo 
na njihovi krajevni skupnosti, kjer lahko dobijo tudi obrazec izjave. 
Informacija o postopkih vračanja vlaganj v javno telekomuni
kacijsko omrežje ter obrazec izjave sta objavljena na spletni strani 
Občine Litija (www.litiia.net1.

Komisija za sestavo seznama upravičencev 
za vračilo vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje 
na območju Občine Litija

OCENJENA ŠKODA PO NEURJU S TOČO Z 
DNE 29.06.2006 NA OBMOČJU LITIJE

Občinske komisije so v dneh od 30.06. do 14.07.2006 popisovale 
škodo na objektih, kmetijskih pridelkih in cestiščih, ki jih je 
29.06.2006 v popoldanskih urah prizadelo močno neurje s točo. 
Pregledanih in ocenjenih je bilo 1082 objektov, 26 javnih poti in lokalnih 
cest, poleg tega pa je bilo prejetih še 43 vlog o poškodovanih 
kmetijskih pridelkih.
Po pregledu ocen je bilo najhuje prizadeto mesto Litija (najbolj Graška 
Dobrava), Podšentjurin Breg.
Skupna ocenjena škoda (po zapisnikih komisij) znaša
795.429.368.21 SIT, od tega je bilo samo na objektih za
614.216.663.21 SIT škode.
Vloge so že bile posredovane državni komisiji za oceno škode, ki bo 
po pregledu vseh prispelih vlog podala svoje poročilo in pripravila 
razdelilnik eventualnih sredstev kot pomoč pri odpravi nastale škode.

INFORMACIJA 0 VRAČANJU 
VLAGANJ V JAVNO 

TELEKOMUNIKACIJSKO OMREŽJE 
NA OBMOČJU OBČINE LITIJA

Državni zbor RS je na seji, dne 26. maja 2006, sprejel Spremembe in 
dopolnitve zakona o vračanju vlaganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje, ki je bil objavljen v Uradnem listu RŠ, št. 60/06 dne 9.06.2006.

Novosti vezane na spremembo zakona so:
- Zakon razširja podlago za dokazovanje obstoja pravice do vračila 

vlaganj in pogodbene vrednosti, in sicer je zdaj dokazovanje možno 
s pogodbo, računi in drugimi verodostojnimi listinami alidokumenti. 
Dokazovanje ne vključuje dokazovanja s pričami. Če vlagatelj 
zahtevka ne razpolaga z listinami ali dokumenti, predloži državnemu 
pravobranilcu overjeno izjavo o vrsti in obsegu vlaganj.

- Pomembna sprememba je, da se pri ugotavljanju višine vračila 
upošteva tudi vrednost vloženega dela in materiala, ki povišuje 
osnovo za vračilo vlaganj. Vloženo delo in material se ugotavljata 
na podlagi izstavljenih računov in drugih listin. Če njune vrednosti 
ni mogoče ugotoviti na podlagi predloženih listin, se ugotavlja na 
podlagi povprečnih cen, ki bodo navedene v dopolnjenem predlogu 
tabele (tetebele ministrstvo še ni sprejelo) o prispevkih SIS-u in o 
priključninah v letih 1974-1998 po poslovnih enotah Telekoma 
Slovenije d.d.

Zaradi sprememb določb zakona je državna komisija dne 14. 07. 
2006 v Uradnem listu št. 73-74/06 objavila dodatni javni poziv in 
obvestilo za vlaganje zahtevkov za vračilo vlaganj v javno 
telekomunikacijsko omrežje. Rok za vložitev zahtevkov na državno 
pravobranilstvo je 12.10.2006.

Postopek vračanja vlaaani v okviru Občine Litiia 
vezan na spremembo zakona
Na podlagi Zakona o vračanju vlaganj v javno telekomunikacijsko 
omrežje (Uradni list RS, št,.26/05-uradno prečiščeno besedilo), Občina 
Litija nastopa kot upravičenec do vračila, le v primerih, ko so fizične 
in pravne osebe združevale sredstva ter prispevale delo in material 
za izgradnjo javnega telekomunikacijskega omrežja v okviru pravnega 
posla, ki ga je sklenila Občina Litija ali njen pravni prednik. Postopek 
vračanja dejanskim upravičencem bo potekal v skladu s predpisom 
Občine Litija (Odredbo o postopku vračanja vlaganj v izgradnjo javnega 
telekomunikacijska omrežja na območju Občine Litija, Uradni list 
RS, št. 5/2004- v nadaljevanju: odredba).
Občina Litija je dne 10.6.2004, na državno pravobranilstvo v Ljubljani 
vložila 10 zahtevkov za vračilo vlaganj po KS, za skupaj 704 
potencialnih upravičencev in sicer: KS Sava (Lese); 15, KS Hotič 
(Bitiče): 7, KS Vače: 85, KS Polšnik: 176, KS Dole: 182, KS Kresnice 
in Jevnica: 73, KS Gabrovka: 122, MS Litija (Podšentjur): 15, KS 
Ribče: 4 in KS Jablaniška dolina: 25 potencialnih upravičencev.
V zvezi z vloženimi zahtevki še niso bile sklenjene poravnave.
Glede na to, da zakon širi pravico do vračila vlaganj tudi za vloženo 
delo in material ter uveljavlja možnost vračila vlaganj tudi v primeru, 
ko ni dokumentacije o vlaganjih, bo Občina Litija to pravico zagotovila 
tudi potencialnim upravičencem, ki so prispevali k izgradnji javnega 
telekomunikacijskega omrežja.

Komisija (avgust 2006) objavlja nov poziv za predložitev dokumen
tacije oziroma iziav o vlaganjih v javno telekomunikacijsko omrežje 
v delu in materialu, ki so jih potencialni upravičenci prispevali v 
okviru pravnega posla sklenjenega z Občino Litija oziroma njenim 
pravnim prednikom. V kolikor vlagatelji ne razpolagajo z 
dokumentacijo lahko do 20.09.2009 predložijo komisiji na upravni 
enoti overjeno izjavo o vrsti in obsegu vlaganj-(obrazecjzjave).
Komisija bo na podlagi dodatnega poziva državne komisije dopolnila 
že vložene zahtevke z zahtevki za vračilo vlaganj v delu in materialu 
oziroma z zahtevki za vračilo vlaganj o katerih ni dokumentacije.
Opozorimo naj, da bo komisija Občine Litija upoštevala le izjave o 
vlaganjih oziroma dokumentacijo o vlaganjih v izgradnjo javnega 
telekomunikacijskega omrežja, ki se je izvajala v okviru pogodb 
med takratnimi krajevnimi skupnostmi in PTT, prednikom 
Telekoma.
Fizične osebe oziroma organizacije fizičnih oseb, ki so same sklepale 
pravne posle s PTT organizacijami in SIS-i, vlagajo dokumentacijo 
oziroma izjave, v skladu s pozivom državne komisije, direktno na 
državno pravobranilstvo.
Obrazec izjave je možno dobiti na sedežih krajevnih skupnosti ali na 
spletni strani www.litiia.net.
Izjavo je potrebno overiti na katerikoli Upravni enoti v Sloveniji.
Izjavo lahko overi stranka osebno, pri sebi mora imeti osebni 
dokument (potni list, osebna izkaznica, vozniško dovoljenje), strošek 
overitve je 255 SIT.
Opozarjamo na zlorabe in da je navajanje neresničnih izjav kaznivo 
po 258. členu Kazenskega zakonika (Ur. L. RS, št. 95/04 UPB1) in se 
preganja po uradni dolžnosti.
Izjave je možno overiti tudi na Krajevnem uradu Gabrovka in Dole 
pri Litiji vendar samo v času: ponedeljek, 11.09.2006 od 7.30 do 
11.00 ure v Gabrovki in od 12.00 do 15.00 ure na Dolah pri Litiji.

Komisija za sestavo seznama upravičencev 
za vračilo vlaganj v javno telekomunikacijsko omrežje 
na območju Občine Litija

Vsebino prispevkov zbrali in uredili uslužbenci 
občinske uprave; 

direktor, Valentin Zdravko ŠPES
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Vstopna točka VEM
Hitrejši, lažji, enostavnejši in cenejši dostop 
do kakovostnih podjetniških informacij
Center za razvoj Litija je do sedaj podjetnikom ponujalo 
podporno podjetniško okolje. Sedaj pa nadgrajujemo sto
ritve s popolno VEM točko.

Projekt VEM - »Vse na enem mestu« je sofinanciran s strani 
EU, v okviru programa PHARE s podporo Ministrstva za go
spodarstvo. V letu 2006 bo v Sloveniji vzpostavljenih 29 točk 
VEM, ki bodo podjetnike na lokalnem nivoju povezale s cen
tralnim informacijskim sistemom. Na sedežu Centra za raz
voj s polno paro potekajo priprave na odprtje popolne VEM 
točke, ki bo poleg registracije in formalnosti ponudila tudi 
celostno podjetniško podporo. Na voljo so strokovni so
delavci in vsa informacijska podpora.

Točka VEM nudi:
• registracijo s.p., predložitev davčnih podatkov in prijavo 

v zdravstveno, pokojninsko in invalidsko zavarovanje ter 
spremembo ali izbris iz registra;

• brezposelnim osebam nudimo pomoč pri samozaposlo
vanju;

• v okviru točke VEM, deluje mreža zunanjih specialistov, 
ki nudijo pomoč podjetnikom;

• pri nas dobite informacije o vseh aktualnih razpisih za 
podjetniške projekte;

• posredujemo vam informacije o različnih podjetniških 
usposabljanjih, namenjenih povečanju podjetniških znanj.

V okviru točke VEM, bodo naša prizadevanja 
usmerjena v:
• skrajšanje časa registracije dejavnosti za podjetnike in 

znižanje stroškov registracije;

CENTER ZA RAZVOJ LITIJA D.O.O.

Center za razvoj Litija d.o.o.
Kidričeva 1,1270 Litija,
T: 01 -896 27 10,
F: 01 -896 2712;
E: info@cr-litija.si 
W: www.litija.net/rcl

• približanje svetovalnih storitev podjetnikom v vključenih 
občinah;

• dvig kakovosti (in obsega) svetovalnih storitev;

• spremembo odnosa javne uprave do podjetnikov pri iz
polnjevanju pogojev za pridobitev dovoljenj za opravlja
nje dejavnosti.

Prednosti VEM-a:
• zaradi medsebojnega povezovanja različnih organiza

cij, bo prišlo do boljšega pretoka informacij, ki so danes 
ključnega pomena za napredek;

• na VEM točkah bodo podjetniki in bodoči podjetniki do
bili kakovostne informacije hitreje in lažje in ceneje.

Dan odprtih vrat bo v petek, 22. septembra 2006 od 9. do 
15. ure na vstopni točki VEM v Litiji na sedežu RCL. Sim
bolično tega dne Center za razvoj praznuje šesto leto delo
vanja.

Lansiranje točke bo pod okriljem Centra za razvoj Litija 
tudi v Grosupljem in Kamniku v oktobru. Podrobnejše in
formacije bodo sledile v septembru.

Republika Slovenija
MINISTRSTVO ZA GOSPODARSTVO

Litija - mesto inovativnosti
»Vsestransko izobraženi in ustvarjalni JANEZ VAJKARD 
VALVASOR (1641-1693) je podrobno opisal svojo ožjo rodno 
deželo v več kot 3000 strani obsegajočem in bogato ilustrira
nem knjižnem delu Die Ehre des Hertzogthums Crain - Slava 
vojvodine Kranjske (1689). Načrtoval je tudi izdajo tehnične 
in tehnološke enciklopedije. Na cesarsko pisarno je naslovil 
predlog za lažje premagovanje gorskega prelaza Ljubelj s tu

nelskim prevrtanjem Karavank. Izumil je postopek za fino uli
vanje bronastih plastik, za katerega je domislil sistem ulivnih in 
oddušnih kanalov, tako da je bilo mogoče tudi odlivanje večjih 
kipov v enem kosu. Opis tega postopka, ki so ga uspešno pre
skusili pri odlivanju Marijinega kipa za (ohranjeno) znamenje v 
Ljubljani, je poslal Kraljevi družbi v London, skupaj z izvirnim 
opisom in razlago presihajočega Cerkniškega jezera. Slovita 
Royal Society je leta 1687 sprejela Valvasorja med svoje čla
ne...« (Sandi Sitar- 100 slovenskih znanstvenikov)

Projekt »Litija - mesto inovativnosti« je ideja, katere cilj 
je razburkati miselne kapacitete lokalne skupnosti. Kajti 
čakati na lepše čase, ko naj bi prišel bajno bogati šejk in 
ustvaril uspešno podjetje za 2780 novih delovnih mest, in 
v slogu visoko razvite podjetniške kulture vračal v lokal
no okolje v obliki družbene odgovornosti je sila jalovo.

Prvi konkretni koraki se bodo storili 24. avgusta, ko se bo 
zgodila konferenca za novinarje s priznanimi slovenskimi stro
kovnjaki s področja inovativnosti v organizaciji Centra za raz
voj Litija. Tega dne bo tudi posebno srečanje za novinarje na 
temo inovativnega novinarstva.

V septembru bo 
potekalo delo z 
dijaki v sodelo
vanju z Gimna
zijo Litija, v ok
tobru delavnica 
s podjetniki in 
delo na ulici za 
splošno javnost 
ter zaključna 
delavnica v sre
dini novembra.

Mnogo idej je 
okrog nas. Ob

stajajo načini, kako najti pravo in jo spremeniti v resničnost. 
Resničnost pa je lahko poslovna, kulturna, družbena ... Pro
jekt »Litija, mesto inovativnosti« je prepoznan in podprt tudi s 
strani Ministrstvo za visoko šolstvo, znanost in tehnologijo.

»Državni ukrepi so za pospeševanje inovativne družbe sicer 
zelo pomembni, odgovornost za vsebino in izvedbo pa mora 
zagotavljati lokalna oziroma regionalna raven, saj se vsakda
nje življenje odvija prav tam.« (dr. Štefan Čelan, Od Invencije 
do inovacije, 2002)

• HOMOLOGIRANO TEMNENJE STEKEL • KLIMA EFEKTI - ZRCALNI EFEKTI
• UV-ZAŠČITA • TOPLOTNA ZAŠČITA
• PROTIVLOMNA ZAŠČITA • RAZNOBARVNI DESIGN

f
GOVEDOREJSKO DRUŠTVO LITIJA, Valvazorjev trg 3, LITIJA

VABILO NA OGLED SEJMA 
V GORNJI RADGONI
v torek 29.08.2006
Odhod avtobusov: • iz GABROVKE ob 6.00
• iz VELIKE ŠTANGE ob 6.30 • izpred črpalke 0MV Istrabenz v Litiji ob 7.00

Program strokovne ekskurzije: _____
• ogled Osemenjevalnega centra Ptuj
• ogled Tovarne traktorjev LIMB d.o.o. na Ptuju
• kosilo na Turistični kmetiji Firbas v Cogetincih pri Cerkvenjaku
• ogled Kmetijsko-živilskega sejma v Gornji Radgoni (v času od 15.00 - 18.30 ure)
• ogled in degustacija v Sirarni Fingušt - Čuš v Orehovi vasi

Cena je 5.500,00 SIT (kosilo, prevoz, vstopnina, ogledi in degustacija).
Prijave zbiramo v KSS Litija na številki 01/899 50 14 ali 01/899 50 13 (vsak delovnik med 8.00 in 14.00).

SEDAJ LAHKO V AVTU POČNETE TISTO SREDI BELEČA DNE.

DAJMOX D.O.O, Kresnice • 041-344-292
x______________________________________________ /

P0LŠNIŠKEGA SEJMA 
LETOS NE BO

Vse naše zveste obiskovalce obveščamo, da Polšniškega sejma letos ne bo. Pa 
ne zato, ker ne bi hoteli delati in ne zato, ker prejšnji niso bili uspešni in sploh ne 
zato, ker ne bi bilo dovolj obiskovalcev. Vsa leta smo uspešno zaključevali našo 
prireditev, vendar je nekomu šla naša uspešnost zelo »v nos«. Pa nič zato. Je že 
imel svoj razlog, ki pa mogoče le ni bila nevoščljivost. Zato smo v zadnjih letih 
opazili porast obiska inšpektorjev v našem kraju. Vse lepo in prav, tudi oni 
morajo opravljati svoje delo in narediti red v državi. In pognali so strah v kosti.... 
Vsem tistim skromnim začetnikom, ki šele okušajo tegobe tržišča, je voljo odnesel 
en preprost inšpektor. Namen naše prireditve ni zaslužiti velike vsote denarja, ni 
namen ogoljufati državo in nimamo namen spletkariti. Enostavno želimo ponuditi 
ljudem občutek zahtevnosti tržišča, okusov kupcev, možnosti vsakoletnih izboljšav 
izdelkov. In mogoče bi po določenih izkušnjah nadaljevali svoje delo na naslednji 
stopnji...Odločitev je vendarle posameznikova saj tržišče ni prijazno. Določene 
institucije bi morale imeti več posluha za tovrstne prireditve, ki so dokazale, da so 
uspešne in jih gledati kot pomoč pri njihovem delu, mogoče kaj svetovati, 
pomagati. Mi smo vedno pripravljeni sodelovati. Z Zadrugo Jarina smo lepo 
zastavili sodelovanje, vendar mislim, da bi se nam lahko pridružil še kdo.
Letos bomo naredili kratko pavzo, nabrali nove moči in bomo videli kaj novega se 
bo zgodilo v enem letu. Vsekakor se bomo potrudili, da Polšniški sejem v prihodnjih 

____________________________ letih bo. Vseeno hvala vsem prijav
ljenim ponudnikom za zaupanje in 
vabljeni k sodelovanju ponovno na
slednje leto. Vsaka stvar, potrebuje 
določen čas, da dozori, organizatorji pa 
žal, zaradi premalo prijavljenih ponud
nikov, ne moremo pokriti stroškov 
organizacije prireditve.

Mateja SLADIČ-VOZELj 
Turistično društvo PolšnikKMETIJSKA

SVETOVALNA

SLUŽBA

SLOVENIJE

Q)om.a/ na/

blagovna znamka -/ta/tooo&tpot/cžcJja 
turistična agencija -program///><K/cžetya/ 

trženje izdelkov in storitev -horcAIopor/ezepa 
razvojni, investicijski programi, svetovanje -pocgrtnukuo-podcie^/i. 

pomoč pri pridobivanju evropskih sredstev -razuoppoc/cžepa

Jesenski tečaji,
seminarji in predavanja

1. ZELIŠČARSTVO - začetni in nadaljevalni tečaj
Začetni in nadaljevalni tečaj obsegata 24 ur, delno v predavalnici, delno na 
terenu. Cena posameznega tečaja je 10.000 sit, razliko do polne cene pokrivata 
JAPTI in Jarina. Pričetek začetnega tečaja je 12. septembra 2006. Nadaljevalni 
tečaj bo v novembru.

2. TURIZEM na podeželju
Uvodni seminar bo obsegal 6 ur in je namenjen vsem, ki razmišljajo o kakršnikoli 
dejavnosti, povezani s turistično ponudbo. Nadaljevalni seminar v obsegu 12 ur 
bo namenjen oblikovanju poslovnih idej udeležencev. Cena uvodnega seminarja 
je 3.000 sit, nadaljevalnega pa 6.000 sit; razliko do polne cene krijeta JAPTI in 
Jarina. Termin: uvodni v septembru 2006, nadaljevalni v oktobru.

3. BIOMASA - možnosti izkoristka lesne mase
Predavanje je namenjeno lastnikom gozdov, mehanizacije, podzaposlenim na 
podeželju, kot tudi tistim, ki iščejo cenejše možnosti ogrevanja.
Obseg: 5 ur (teorija +praktični prikaz) cena 2.000 sit 
Termin: prva polovica oktobra 2006

PRIJAVE sporočite po telefonu na št. (01) 897 2104 ali GSM: 051 312 739 do 
8. septembra 2006.0 dahimu in kraju predavanj vas bomo pisno obvestili.

Jarina nudi udeležencem možnost sodelovanja na področju pridelovanja, 
predelave, oblikovanja ponudbe in prodaje, kot tudipridobivanja 
nepovratnih in ugodnih investicijskih sredstev - od poslovnih načrtov do 
izdelave razpisne dokumentacije.

DAN IN DATUM URA KOLEDAR PRIREDITEV KRAJ
sreda 30.8. od 16.00 dalje Delavnica: Izdelava punčk iz cunj za Unicef Mladinski center

od 23.8. do 31.8. 18.00 do 20.00 USTVARJALNE DELAVNICE Knjižnica Litija
od 3.8. do 31.8. Razstava: SLEDI SLEDI (Rocc-Rok Rappl) Knjižnica Litija

sobota 9.9. 19.00 Zgaga Rock festival -10 let potem Mladinski center

ponedeljek 11.9. 18.00 Razstava: VRAČANJE IZVIRNIH PODOB 
Predstavitev restavratorsko- konservatorske dejavnosti avla Občine Litija

torek 12.9. 18.00 Razstava: PORTRETI (Pavel Smolej) Knjižnica Litija
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PRIZADETIM PO NEURJU 
NAJ SE POVRNE 

CELOTNO NADOMESTILO
V zvezi z dopisom št. 032-10/2006, z dne 2.8.2006, ki se nanaša na 9- 
korespondenčno sejo občinskega sveta občine Litija in vračila plačila 1. 
obroka nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča je svetniška skupina 
SLS Litija podprla sklep iz korespondenčne seje.
Hkrati pa svetniška skupina SLS Litija in občinski odbor SLS Litija predlagata 
g. županu, da skliče še eno dopisno sejo občinskega sveta občine Litija 
s predlogom, da se vsem zavezancem nadomestila za uporabo stavbnega 
zemljišča, ki so v neurju s točo dne 29-6.2006 utrpeli in prijavili škodo 
pristojni komisiji za oceno škode oprosti plačilo nadomestila za uporabo 
stavbnega zemljišča za celotno finančno obveznost za leto 2006, na način, ki 
so ga predvideli za plačilo oziroma vrnitev prvega obroka, ker je to najhitrejša 
možna pomoč prizadetim občanom.
Občinski odbor SLS Litija tudi predlaga Občini Litija, da posreduje zaprosilo 
Ministrstvu za okolje in prostor za podaljšanje roka za deponiranje 
odpadne azbestne kritine na deponijo v zapiranju na Širjavi, ki je bila 
poškodovana v neurju s točo 29.6.2006 do konca leta 2006.
Razlog za potrebno podaljšanje deponiranja je predvsem v tem, da vseh 
poškodovanih kritin ne bo možno zamenjati do roka 31.8.2006 iz 
operativnih in finančnih vzrokov posameznikov, ki so utrpeli škodo v 
neurju.
Več informacij o naših prizadevanjih dobite na naši spletni strani 
www.litiia.sls.si
------------ '---------- Predsednik O.O. SLS Litija: Gvido KRES

Bodo razvojne prioritete litijske občine ustre
zno vključene v resoluciji o nacionalnih 
projektih Slovenije v obdobju 2007-2023 ?
V okviru Vlade Republike Slovenije se pripravlja dolgoročna resolucija o 
ključnih razvojnih projektih Slovenije za obdobje 2007-2023- Gre za 
dolgoročni dokument, ki naj bi vseboval nabor ključnih projektov in 
njihovo realizacijo v tem obdobju s sredstvi proračuna države, evropskimi 
sredstvi, proračunov občin in sredstvi javno zasebnega partnerstva. 
Resolucija bi s prioritetnimi vlaganji zgolj v projekte v regionalnih središčih 
lahko spodbudila nastajanje novih regionalnih centralizmov, vendar smo v 
službi vlade za lokalno samoupravo in regionalno politiko uspeli doseči, da 
bodo evropska sredstva za RAZVOJ REGIJ, ki bodo v višini 18 milijard sit 
letno prioritetno na voljo za spodbujanje enakomernejšega regionalnega 
znotraj regij. Tako torej ta sredstva ne bodo vključena v zagotavljane finančnih 
načrtov nacionalnih projektov. V SLS Litija smo zadovoljni, daje naša pobuda 
za ustanovitev OBMOČNEGA RAZVOJNEGA PARTNERSTVA SREDIŠČA 
SLOVENIJE naletela na plodna tla, kar v osmih občinah ustanoviteljicah in 
predstavlja podlago za pridobitev znatno višjih sredstev za občino Litija iz 
EU-sredstev, ukrepa-RAZVOJ REGIJ v prihodnje. V postopku priprave 
območnega razvojnega programa smo podali tudi konkretne predloge kateri 
ključni projekti morajo biti vključeni v tem dokumentu in med drugim zlasti:
• dokončanje modernizacije ceste Šentjakob-Litija-Zagorje vključno s 

celostno obvozno cestno ureditvijo mesta Litije,
• ureditev mostov preko reke Save,
• posodobitev železniške infrastrukture,
• vzpostavitev poslovnih con in tehnološkega centra v Litiji,
• ustanovitev visoke šole,
• celostna ureditev območja opustelega rudnika Sitarjevec,
• ustanovitev mestnega muzeja, izgradnja doma upokojencev in varstveno 

delovnega centra,
• izgradnja sistemov čistilnih naprav,
• celostna obnova infrastrukture v občini,
• ureditev GEOSS-a v protokolarni objekt, ki je lahko osnova za preboj 

turizma v občini Litija vključno s spodbujanjem razvoja podeželja itd...

Vendar RESOLUCIJA O NACIONALNIH RAZVOJNIH PROJEKTIH ne sme mimo 
razvojnih prioritet naše občine, zato se mora občina dejavno vključiti v 
nastajanje tega dokumenta. Ker mora minimalna vrednost takšnega projekta 
presegati vrednost 50 mio EUR predstavlja to kar precejšno omejitev, vendar 
so možnosti v posameznih sklopih. Tako je v predlogu resolucije v projektu- 
MODERNIZACIJA PRIORITETNE MREŽE DRŽAVNIH CEST predvidena celostna 
modernizacija ceste Šentjakob-Litija-Zidani Most. Pri tem projektu bi bilo 
potrebno izkoristiti obisk ministra za promet mag. Božiča v septembru 2006, 
da se pri konkretizaciji tega projekta vključi tudi celovita obvozna oziroma 
mirujoča ureditev prometa mesta Litija. S podobnimi rešitvami sc lahko naša 
občina vidi v projektu -MODERNIZACIJA ŽELEZNIŠKEGA PROMETA. 
Priložnosti za občino so tudi v projektih-MODERNIZACIJA ELEKTRIČNEGA 
OMREŽJA, kjer sta še zlasti pomembna izgradnja daljnovoda Krško-Beričevo 
in Trbo vlje-Litija-Beričevo itd...
Prepričan sem,da je potrebno razmisliti tudi o smiselnosti izgradnje 
proizvodnih objektov HE na Srednji Savi, ki bi lahko predstavljali samostojni 
projekt v okviru resolucije. Gre za zelo pomemben razmislek ali lahko dolino 
Srednje Save ob upoštevanju vseh krajinskih in okoljevarstvenih parametrov 
ob tej investiciji celovito uredimo z vso potrebno infrastrukturo, saj obstoječa 
povzroča občanom vsakodnevne ovire tako pri dostopanju, do delovnega 
mesta oziroma v povezavi s svojim bivališčem. Gre za zelo pomemben 
razmislek, ki narekuje oblikovanje celovite javne razprave, ki mora 
odgovoriti na postavljene izzive, kakšen bo prihodnji razvoj in kvaliteta 
življenja v občini Litija. Osnutek Resolucije o nacionalnih razvojnih projektih 
je lahko dobro izhodišče za razpravo tudi v naši občini še zlasti ob napovedi 
predsednika vlade, da se bo ta dokument tudi ko bo sprejet v parlamentu še 
lahko spreminjal in dopolnjeval.

v 1 Franci ROKAVEC
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OBČINSKI ODBOR LDS LITIJA 
LDS SPREJEL ODLOČITEV, DA NA 

UBER™= LOKALNIH VOLITVAH PODPRE 
NEODVISNEGA KANDIDATA VINKA L0GAJA
Z objavo lokalnih volitev, z 22. oktobrom 2006, se je začelo predhodno 
trimesečno obdobje, ki pred posameznika, ki želi nastopiti na lokalnih 
volitvah, postavlja veliko obveznosti in dela.

Občinski odbor LDS Litija jena podlagi tehtnih razprav in razmislekov sprejel 
odločitev, da na lokalne volitve 2006 ne gre s svojim kandidatom. Verjetno 
se bo marsikdo vprašal, zakaj ne, saj vsi dobro poznamo dosedanjega župana 
Mirka Kapljo. Odločitev je bila težka, a tehtna. Vsi si želimo spremembe, vsi 
bi rad naredili še več in več, toda vsi se zavedamo, da je zmeraj problem, 
kako vse to doseči. V OO LDS Litija menimo, da je zadnje obdobje pokazalo, 
da smo skupaj z županom veliko naredili: sprejeli smo dva dvoletna 
proračuna in s tem omogočili nemoteno delovanje občine, sprejet je bil statut 
občine in poslovnik občinskega sveta, izpeljali delitev občine. S sredstvi, s 
katerimi smo lahko razpolagali, je bilo investirano v vsa področja občine, 
včasih v nekatera preveč, v nekatera še vedno premalo. Zavedamo se, daje 
velikega pomena kvalitetno in korektno vodenje občine, ki je vedno 
povezano z odločitvami občinskega sveta. Župan ima vsekakor velik vpliv, 
a tudi njegovo delo in odločitve so v veliki meri odvisne od svetnikov 
občinskega sveta. Najpomembneje pa je, da vsi delamo v dobrobit občine in 
da odločanja ne jemljemo kot svojo last. Vsi smo le zaupniki volivcev, ki so 
nam dali svoj glas. Prav odločitev, da dosedanji župan Mirko Kaplja preda 
vodenje komu mlajšemu, je modrost, ki je zagotovo odraz dolgoletnih 
izkušenj in zorenja v županovanju. Vsekakor ni nihče, ki dela, prestar, je pa 
pomembno, da s svojo odločitvijo izbereš trenutek, ko si naredil največ in 
seveda to tudi sam spoznal.

Vinko Logaj bo na lokalnih volitvah nastopil kot neodvisni kandidat in na 
podlagi njegove kandidature se je občinski odbor LDS Litija odločil, da ga 
podpre, ker v njem vidi osebo, ki bo vsekakor znala prisluhniti tako 
podeželju kot mestu, gospodarstvu, kulturi in športu, razvoju in napredku 
ter bo sposoben priboriti denar od države. Volitve bodo prinesle veliko lepih 
besed, ki naj bodo podkrepljene z dosedanjim angažiranjem posameznih 
kandidatov za župana. Preteklo delo in osebni ugled je zagotovilo, ki dajeta 
Vinku Logaju dobro popotnico, da postane župan Občine Litija.

Predsednik OO LDS Litija: Sandi GOMBAČ
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Mateja Šimenc s.p.
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“PREOBLIKUJMO PODOBO in 
ŽIVLJENJE OBČINE”
Intervju z mag. Vinkom L0GAJEM

Mag. Vinko Logaj, po Litiji se širijo 
govorice, prebrali pa smo tudi v 
dnevnem časopisju, da boste 
kandidirali za župana. Ali so 
govorice točne?
Vse kar je o meni pisalo v časopisih še 
zdaleč ni res. Res pa je, da sem se na 
pobudo prijateljev in ljudi, s katerimi 
sem v preteklosti sodeloval na različnih 
področjih, po tehtnem premisleku 
odločil, da na letošnjih lokalnih 
volitvah kandidiram za župana Občine 
Litija. Odločitev sem sprejel, ker mi to 
predstavlja nov izziv. Verjamem, da 
ZNAMO IN ZMOREMO NAPREJ, torej 
združiti moči za preoblikovanje 
podobe in življenja v občini.

Ali se lahko za tiste, ki vas ne poznajo, na kratko predstavite?
Svojo poklicno pot sem začel kot učitelj in nato pomočnik ravnatelja. Pet let 
sem ravnateljeval na OŠ, 9 let na Gimnaziji Litija, zadnje leto pa delam na 
projektih evropskih strukturnih skladov in predavam. Ob delu sem pridobil 
magistrski naziv, sedaj pa nadaljujem študij za pridobitev naslova doktor 
znanosti.

Kaj boste ponudili občanom?
Vem, da si bodo programi županskih kandidatov v marsičem podobni. 
Prepričan pa sem, da s svojimi izkušnjami in znanjem lahko pripomorem k 
razvoju občine, k pridobivanju sredstev in kapitala, k povezovanju podjetij 
in podjetnikov, k skrbi za okolje, za mlade in starejše in na sploh k razvoju 
podeželja in mesta Litija. Podeželje in njegove probleme dobro poznam, saj 
od rojstva živim na vasi. V poklicni karieri pa sem se dodobra seznanil s 
problemi urbanega okolja, kjer ima glavno vlogo mesto Litija.

Kaj štejete za svoj največji dosežek v poklicni karieri?
Med največje dosežke štejem vodenje več investicij, posebno pa vodenje 
ustanavljanja in gradnje Gimnazije Litija ter njeno umestitev v vrh slovenskega 
srednješolskega prostora. Vem, da lahko to človek stori le s sodelovanjem 
sposobnih in za delo pripravljenih ljudi, za katere pa vem, da jih litijska občina 
premore veliko.

Za katero stranko boste kandidirali?
Nisem član nobene stranke, zato bom kandidiral kot neodvisni kandidat. Mojo 
kandidaturo za neprofesionalnega župana sta podprli stranki LDS in DeSUS, 
pogovori pa potekajo s stranko SMS. Za komentarje in morebitna vprašanja 
bom v predvolilnem času vsak dan na voljo preko spletne strani www.logai.si. 
seveda pa se bom predstavil tudi na drugačen način.

Pogovarjala sem se: A. ŠTUHEC

JESENSKE ODLOČITVE
SOCIALNI
DEMOKRATI

V OO SD Litija smo se začeli pospešeno pri
pravljati na letošnje lokalne volitve. Prišel je čas 

obračuna in izbire. Minila so štiri leta delovanja občinskega sveta, mestne in 
krajevnih skupnosti. Bolj od obljub za prihodnost se je v tem trenutku 
verjetno potrebno ozreti nazaj, na pretekla leta.
Verjamem, da se malokdo spomni, kaj smo stranke obljubljale pred štirimi 
leti, ko smo si bojevale najboljša izhodišča za delo. SD (takrat še ZLSD) je 
dobila 3 sedeže v občinskem svetu, kandidatka za županjo, Joža Ocepek pa 
je tudi dosegla zavidljivo število glasov. Glede na rezultate smo po volitvah 
stopili v koalicijo, ki je bila dokaj trdna. Imeli smo tudi podžupana, Jožeta 
Mirtiča, ki je vseskozi zelo trdno zastopal naše interese, prav tako kot Darja 
Rajšek.
V tem obdobju seje občina še naprej razvijala. V SD smo podpirali vse dobre 
projekte in odločitve. Morda ni eden največjih projektov, a smo zagotovo 
ponosni na začetek delovanja Mladinskega centra Litija, za katerega smo se 
vseskozi zavzemali.
V naslednjih mesecih bo čas, da se tudi vi, drage občanke in občani, ozrete 
nazaj in ocenite ali smo upravičili vaše zaupanje. Prepričan sem, da bo ocena 
pozitivna in da nas boste podprli na letošnjih volitvah, na katere stopamo z 
veliko mero optimizma in pričakovanj. Izbirajte tudi na osnovi obljub, a za 
uresničitev obljub niso dovolj le sladke besede. Šele s pogledom v preteklost 
lahko realno ocenimo ali so se pričakovanja uresničila ali ne.
Naša ekipa na letošnjih volitvah je strokovna in realna, mešanica mladosti in 
izkušenj starejših. V naslednji številki glasila se vam bomo podrobneje 
predstavili, zagotovo pa se bomo marsikje srečali. Ne bomo čakali, prišli 
bomo tudi v vašo krajevno skupnost in v osebnem stiku spoznali drug 
drugega, naše želje, vaše potrebe in pričakovanja.
Ker pa je pred nami še nekaj počitniških dni, bodi zaenkrat dovolj. Oddahnite 
si, pred nami je vroča in obljub polna jesen.
Vsem mladim pa srečen in vesel prvi šolski dan, še posebej najmlajšim, ki 
bodo šolski prag prestopili prvič. Znanje je naša največja dobrina, ki nam ga 
nihče ne more vzeti. Pridno se učite, mi starejši pa se bomo potrudili, da vam 
bomo omogočili čim boljše pogoje. Pa seveda ne pozabimo na varnost naših 
otrok v vsakdanjem prometu.

Gorazd MAVRETIČ, Predsednik OO SD Litija

PA POTEGNIMO CRTIC0
Prihaja jesen, polna čudovitih barv. Skupaj z njo nas čaka tudi nova lokalna 
volilna bitka. S plakatov in ekranov nas bodo zopet opazovali nasmejani obrazi. 
Kandidati nam bodo gledali v oči in nam stiskali roke. Iz ust jim bo polzel prijazen 
plaz predvolilnih »obljub«. 0 iskrenosti in kredibilnosti kandidatov pa se bomo kot 
vedno odločili vsi skupaj in vsak zase.
Izteka se štiriletno obdobje v katerem sem bila članica občinskega sveta občine 
Litija. Izvoljena sem bila na listi ZLSD (danes SD) in sem bila zato tudi pripadnica 
vladajoče koalicije. Izvolitve sem bila zelo vesela, saj sem takrat že vrsto let in 
vsa leta naprej prostovoljno delala v različnih organizacijah (Hud Kud, Mladinski 
Center, Društvo prijateljev Mladine, Kliše, ZLSD, Mladi Forum, KUD Zgaga...) in 
sem izvolitev sprejela kot nagrado za prostovoljno delo, ki bi po mojem mnenju 
moralo biti osnova političnega delovanja.
Po svojih najboljših močeh sem se trudila in mislim, da sem bila dobra predstavnica 
stranke, mladine, žensk in ostalih občanov.
Interesi koalicije so politični in večkrat sem bila v precepu med njimi in med 
višjimi interesi družbe. Razmišljala sem z lastno glavo in se odločila za slednje. 
Čredni nagon in neplodni kompromisi niso bili nikoli moj adut.
V mojem mandatu sem kot ena najmlajših svetnic v Republiki Sloveniji zastopala 
našo državo na posvetu v Bruslju, kjer smo se pogovarjali o mladih v lokalni 
politiki.
Kljub idealizmu, trmoglavosti in »koalicijskem« uporništvu sem se vseskozi trudila 
uresničevati svoje predvolilne obljube. Srečna sem, da lahko na koncu svojega 
mandata obiščem Mladinski center in si rečem: Uspelo nam je! In delček tega 
uspeha bo vedno samo moj.
Mogoče se vam še kdaj nasmehnem s kakšnega plakata, vendar se najrajši
smejim iz oči v oči!

Kaja MLAKAR-AGREŽ, svetnica Občine Litija
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OBVESTILO
V skladu s 5. členom Zakona o volilni kampanji (U. I. RS, št. 62-2109/94 z dne 7. oktobra 
1994, 17-951/97 z dne 28. marca 1997), izdajatelj Občana objavlja pravila za izrabo 
časopisnega prostora za predstavitev kandidatnih list za občinski svet in kandidatov za župana 
in njihovih programov za lokalne volitve 2006 v Občini Litija.
Vsak predlagatelj liste kandidatov za občinski svet ima v Občanu na voljo do 3 strani prostora 
za predstavitev programa in kandidatov.
Vsak predlagatelj kandidata za župana ima v Občanu na voljo do 3 strani prostora za predstavitev 
programa in kandidata.
Za morebitni 2. krog županskih volitev ima vsak kandidat v Občanu (če bi izšel kot izredna 
številka, o čemer bo odločal izdajatelj), na voljo do 3 strani prostora za predstavitev programa.

Pravila veljajo za Občana, ki bosta izšla septembra 2006 in oktobra 2006 
ter morebitno izredno izdajo pred morebitnim 2. krogom županskih volitev.
V skladu s 6. členom Zakona o volitvah je izdajatelj dolžan volilna in 
propagandna sporočila objavljati z navedbo naročnika. Objave bodo 
zaračunane po veljavnim ceniku, po katerem posluje izdajatelj časopisa.

Tiskarna AC0, Litija
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SDS LITIJA - INVALIDNO MESTO

Litija postaja pravo tranzitno mesto. Kolone se v jutranjih urah valijo proti 
Ljubljani in popoldne v obratno smer, proti Zasavju.
Seveda si vsi želimo bolj živahne gospodarske dejavnosti v celotni občini, 
kar prinese tudi večji promet in obremenitve naših prometnih žil, ki pa tega 
žal ne prenašajo.
Tako imamo v razdalji dvajsetih km samo en most (litijski) preko reke Save. 
Prvi naslednji dolvodno je šele v naselju Sava, gorvodno pa v Kresnicah, 
ki pa sta zopet vsak po svoje problematična. Savski je sicer zelo lep, vendar 
pa za gospodarstvo praktično neuporaben, kresniški pa je tik pred razpadom. 
In tudi če bi bila oba povsem ustrezna sta predaleč.
Tudi prometna dejavnost znotraj samega mesta ne izpolnjuje nobenega od 
kriterijev dobre povezave posameznih naselij oz. mestnih četrti.
Tako je na primer celotna Graška cesta od Litije skoraj odrezana oz. ima 
nemogočo povezavo preko Dobrave ali mimo Predilnice, zopet preko hriba. 
Ste se že kdaj vprašali, kako lahko pripelje npr avtobus, do Gostilne Kovač, 
ki je,mimogrede, edina v Litiji, ki razpolaga s prenočišči. Da ne govorim o 
kolesarski stezi, ki bi jo bilo nemogoče speljati tako, da bi bila tudi uporabna 
za povprečne kolesarje.
Nujno potrebujemo, tako imenovane »by passe« ali obvozne prometnice. 
Prav danes, ko to pišem, vlada v mestu Litija prava prometna zmeda, samo 
zaradi tega ker na mostu potekajo,sicer, hvalevredna vzdrževalna dela.
Po mojem, bi bilo zelo pametno pristopiti k projektom za dodatni most, 
nekje v območju Bedena, ki bi rešil zgoraj opisane zagate, predvsem pa bi 
rešil večne dostopne probleme naselij Veliki vrh in Podšentjur ter prinesel 
novo kvaliteto življenja v tem delu občine. Več muh na en mah, torej! 
Graška cesta pa nujno potrebuje podvoz pod železniško progo. Najbolje 
nekje v območju novega trgovsko-poslovnega centra ob Ljubljanski cesti. 
Velika in draga projekta, pore č ete, vendar odgovarjam, da še zdaleč ne tako, 
kot sta pomembna in razvojno naravnana, še posebno, če bi pridobili 
evropska sredstva in k projektu pritegnili tudi državo in Slovenske železnice. 
Saj je bil zadnji, res razvojno pomemben, infrastrukturni objekt v Litiji, to je 
most in nadvoz, zgrajen že davnega leta 1974. KOVIČ

LOKALNI VELJAKI MANIPULIRAJO S PITNO VODO

Vodovod v JesenJah
C*Aiee%/ Moja družina z majhnimi otroki se že od vselitve v stanovanjsko 

hišo v Jesenjah septembra 2005, kljub veljavnemu gradbenemu dovoljenju in 
plačanemu komunalnemu prispevku, ne sme priključiti na javni vodovod v Jesenjah. 
KS Hotič pod vodstvom Vinka Logaja to stališče zagovarja tudi po prejetih podpisih 
Jeseničanov, ki se z več kot 70 odstotki strinjajo s priklopom na javni vodovod.

Sprašujem se, kdo je torej v resnici odgovoren za nespoštovanje dopisov in 
odločb Ministrstva za okolje in prostor ter volje vaščanov, ki so vodovod zgradili 
z lastnimi sredstvi in delom? Koga zastopa Vinko Logaj, ko pravi, da deluje v 
skladu s stališči vaščanov in v njihovem imenu krši zakone?
Bivši predsednik KS Hotič Avgust Verdonik je pred časom odstopil, saj se ni 
strinjal, da kljub vsem dovoljenjem in plačanim komunalnim prispevkom še nimamo 
vodovodnega priključka in nam svetoval, da se obrnemo po pravno pomoč.

Vodenje KS Hotič je prevzel podpredsednik KS Hotič, Vinko Logaj. Tu pa se je 
zapletlo. Vinko Logaj je namreč naš najbližji sosed in glavni zagovornik stališča, 
da bo naša družina pač morala živeti ob onesnaženi kapnici, pitno vodo pa 
kupovati. Ker se vaščani v veliki večini strinjajo s priklopom na njihov vodovod, 
je razumeti, da V. Logaj v resnici zastopa le samega sebe (koga poleg njega še 
zastopa nam do danes ni želel razkriti). Ker smo od V. Logaja kot predstavnika 
KS Hotič tudi uradno v oktobru 2005 prejeli pisno soglasje za priklop na vodovod, 
ter se s tem dejansko strinja tudi velika večina vaščanov, je nedoumljivo, da se 
problem ne more rešiti.. V januarju 2006 je omenjeno soglasje namreč preklical. 
Takega manipuliranja in zavlačevanja je naša družina deležna že od nakupa 
parcele od leta 2001 naprej. Takrat nam je sosed zagotovil, da pridobitev 
vodovodnega priključka v vasi ni problem.

Kot nam je povedal V. Logaj in tudi A. Verdonik, so nekateri lahko vnaprej 
rezervirali vodovodni priključek, kljub temu da le-tega že imajo (pač za slabe 
čase), kar pa po zakonu ni mogoče. Tudi zaradi tega, ker voda ne more in ne sme 
postati tržna dobrina, saj je življenjskega pomena za vse prebivalce, ne glede na 
njihov status in položaj v družbi. Kaj lahko bi se dogajalo, da bi se začelo s t.i. 
rezerviranimi vodovodnimi priključki trgovati - posledice takega stanja so verjetno 
razumljive vsem. Imajo pa nekateri možnost pridobivanja pitne vode tudi iz dveh 
vodovodov - v vasi je tudi privatni vodovod, na katerega se nam po večkratnih 
prošnjah niso dovolili priklopiti - torej za nekatere vode ni pod nobenimi pogoji.

Zaradi nespoštovanja dogovorov in dopisov Ministrstva za okolje in prostor je 
slednje v februarju 2006 izdalo odločbo Krajevni skupnosti Hotič v zvezi s takojšnjim 
priklopom naše hiše na javni vodovod. KS Hotič ni želela določiti mesto priklopa 
in je proti Ministrstvu vložilo tožbo na Upravnem sodišču v Ljubljani. Zaradi tega 
je Ministrstvo napisalo novo odločbo Občini Litija, katero smo pred izdajo prejele 
v mnenje in pregled obe strani. Tako Občina Litija kot mi. Zadnja odločba pa ni bila 
nikoli odposlana, saj ministrstvo ne želi dodatnih tožb (ki bi vso stvar še zavlekle) 
ter s tem doseči, da bi moja družina čimprej prišla do pitne vode.
Državni sekretar in občinski svetnik Franci Rokavec je na zadnji občinski seji 
odgovorne povprašal, kdaj bodo dejansko določili mesto priklopa na vodovod po 
odločbi Ministrstva Občini Litija. Valentin Zdravko Špes, direktor občinske uprave, 
se je problema na kratko izognil s pripombo, da omenjene odločbe tudi neformalno 
niso nikoli prejeli - nanjo pa so Ministrstvu vseeno posredovali svoje pripombe, 
ki so bile v določeni meri tudi upoštevane.

Zakaj si popolnoma vsi pristojni in odgovorni branijo priključitve naše hiše na 
vodovod? Predvidevam, da zaradi znanstev V. Logaja ter njegovim sodelovanjem 
z občino.

Da bi bila vsa stvar še bolj zapletena, je treba povedati, da je V. Logaj dovolil 
uporabo svoje vode v času gradnje ter obljubljal, da se bo zavzel, da se zadeva 
čimprej reši. Po dejanski vselitvi in prevzemom vodenja KS Hotič pa namenoma 
zavlačuje in ne spoštuje navodil Ministrstva. Ko smo KS Hotič posredovali podpise 
vaščanov, je z namenom zavlačevanja predal vodovod v upravljanje občini. 
Vodovoda pa zaradi njegovega neurejenega stanja Komunalno stanovanjsko podjetje 
Litija ne more takoj prevzeti v upravljanje KS Hotič je predala v upravljanje občini 
le vodovod v Jesenjah.

Ves ta čas naša družina ostaja brez pitne vode, zaradi česar ima pogoste 
zdravstvene težave (vnetje kože, prebavne težave, pogosto nenadno povečanje 
telesne temperature) predvsem najmlajši, enoletni sin, v manjši meri pa tudi 
triletna hčerka. Zaradi vse večje splošne onesnaženosti okolja deževnica danes 
pač ni zdravstveno ustrezna.

Kot ugotavljam, se problem s pitno vodo v Občini Litija pojavlja zelo pogosto in že 
zelo dolgo. Veliko občanov je nezadovoljno z ureditvijo na tem področju. Ali si res 
želimo, da bi se tako kaotično stadije nadaljevalo še leta in leta? Ali si res želimo, 
da se bodo morali naši otroci na začetku svojih družinskih poti spopadati s 
popolnoma istimi problemi? Davkoplačevalski denar občanov pa se porablja za 
nerazumne tožbe in doseganje privatnih interesov vaških veljakov.

Na koncu se v imenu svoje družine zahvaljujem vsem vaščanom za izkazano 
razumevanje in sočutje, da družina z majhnimi otroki za normalno življenje pač 
potrebuje pitno vodo. Zahvala tudi sedanjemu županu Mirku Kaplji, ki se še 
vedno aktivno prizadeva za rešitev nastalega zapleta.

Roman FAGANEL

Neodvisna lista »Nova smer - neodvisna lista« na volitvah

Dušan Hauptman bo nosilec liste!
Na jesenskih lokalnih volitvah, ho za litijski občinski svet 
kandidirala tudi neodvisna lista »Nova smer - neodvisna lista«.« 
Listo bodo sestavljali vidni ljudje iz gospodarstva, politike, 
družbenih dejavnosti, kulture in drugi, ki želijo da litijska občina 
doseže višji nivo razvitosti.

Program, ki ga bodo kot neodvisna 
lista ponudili volilcem, bo zelo 
progresiven. Temeljni cilji bodo: 
izboljšanje kakovosti življenja ljudi, 
načrtno in dolgoročno gospodarjenje s 
prostorom za razvoj gospodarstva in 
stanovanjsko gradnjo, ustvariti ra
zmere za perspektivo mladih in v 
občino pridobiti nov kapital za razvoj 
iz državnih in evropskih skladov ter z 
ekonomičnim gospodarjenjem z 
lastnimi viri. Skratka, lista ima trden 
namen, da občino postavi na nove 
temelje, na katerih bo občina sledila 
drugim razvitim občinam v Sloveniji.

Nosilec liste v litijski volilni enoti in hkrati celotne neodvisne liste, bo bivši 
in svetovno znani vrhunski športnik Dušan Hauptman, ki se je v enem 
mandatu v občinskem svetu dodobra seznanil z delom in problemi občine. 
Če bo lista kandidirala tudi s svojim županskim kandidatom, bo znano v 
začetku septembra. Vsekakor pa bodo na listah posameznih volilnih enot 
tudi zelo znane in vidne osebe. Lista se bo potegovala za čim več mest v 
občinskem svetu in ima namen delovati v koaliciji z drugimi listami s 
sorodnimi programi pri skupnem vodenju občine.(šs)

Spoštovani!

Približuje se dan sanacije mostu v Kresnicah, vendar sem še 
kako radoveden kako se bo omenjena sanacija izvedla.

Italeev V ta namen sprašujem odgovorne, naj zaboga pojasnijo potek 
sanacije.

Žal moram ugotoviti, da niti KS Kresnice niti Občina Litija nista zmogli toliko 
poguma in javno obvestila krajane Kresnic o obširnosti sanacije mostu.

Most je krajanom življenskega pomena saj daleč naokoli ni nobene smotrne 
povezave z glavno cesto Ljubljana Litija.
Glede na trditve, da je čas denar, sprašujem odgovorne kako se bodo lotili 
sanacije. Namreč sanacija mostu v Jevnici je milo rečeno v nasprotju z normalnimi 
normami poslovanja. Investitor (dve občini) bi morali še kako poskrbeti za 
konkurenčno izdelavo, morda zamenjavo dotrajanih lesenih delov. V občanu 
beremo, da bo sanacija trajala štiri tedne a glej ga zlomka zadeva se vleče.

Morda bo Občina nekaj iztržila na penalih kar je povsod drugje normalno, morda 
pa bo primaknila še kakšen tolar za nepričakovana dela. Vsakodnevna vožnja 
mimo, nam jasno pokaže odnos izvajalca, pa pustimo izvajalca, odgovornega 
inšpektorja, seveda, če ga objekt ima, kako se sanacije ne sme izvajati. Še nikoli 
nisem videl izvajanja del popoldan ali ponoči.

V primerjavi z mostom v Kresnicah, kjer je most daljši, in morda za sanacijo 
zahtevnejši, predvidevam tudi daljšo zaporo prometa. Izbira izvajalca, kateri je 
očitno v tajnosti, zna prinesti tudi daljše izvajanje del, še posebno, če je občina 
izbrala izvajalce kateri del niso ravno vešči.
Torej spoštovani gospod Župan ali morda predsednik KS, pojasnite vendar detalje 
krajanom, da kasneje ne bo prihajalo do neljubih zapletov. Zakaj zapletov, zato 
ker so krajani Občine Litija investitorji, torej ste dolžni pojasniti vse, še tako male 
detalje. Investitor ni Občina ali država, vsa sredstva so zbrana iz davkov ljudi, 
torej ste nas dolžni informirati o sanaciji mostu. Hkrati pa odgovorno trošiti 
proračunska sredtstva. Ali gre zgolj za sanacijo, ali bomo dočakali dvosmeren 
most? Pri odmeri davkov niste prav nič prizanesljivi kakšen most imamo.

Ni dolgo nazaj, ko sem se vsakodnevno prevažal iz Ljubljane v Kresnice in na 
cesti srečal komaj kakšen avto, danes je prava loterija, da zvečer pridem varno 
domov.

Zakaj razlagam kar je vsem jasno, zato ker je bil takrat enosmeren most še kar 
primeren, današnji promet pa nedvomno zahteva dvosmerni most in seveda 
varno vklapljanje v promet po glavni cesti. Zamuditi to priložnost pomeni agonijo 
naslednjih dvajset let. Zgolj sanacija prinaša nazadovanje tako kraju kot občini. 
Vse pamflete o razvoju podeželja, ves denar katerega ste vložili v asfaltiranje 
cest v kraju in vse ostale investicije se bodo izničile.

Upam, da krajani nikakor ne bodo dopustili, da se še naprej srečujemo na mostu 
in si s silo utiramo prednostno pot preko mostu, kateri nenazadnje je življenskega 
pomena za industrijo, če o njej lahko govorimo.

Nenazadnje sanacija mostu brez ustreznega vklopa na glavno cesto ne pomeni 
nobene izboljšave.
Torej spoštovani gospod Župan informirajte vendar informacij željne krajane o 
vaših namerah, saj ravnokar trošite naš denar in za naš denar želimo najboljše.

Miroslav DEBELAK
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Ali bo država potrebovala še 50 let za 
asfaltno povezavo Velika Reka-Radeče

V kolikor pogledamo v zgodovino je bila do leta 1969 to strateška vojaška cesta,ki se 
ne sme asfaltirati. Tega leta je umrl eden glavnih pobudnikov za rekonstrukcijo Ivan 
Nograšek.ki so mu na državi obljubili, da se bodo. začela dela še isto leto.
25 let v teh krajih ali na državi ta cesta ni nikogar več zanimala.
Iniciativni odbor,ki smo ga ustanovili na pobudo krajanov leta 1994 je povezal župane 
treh občin(Litije, Zagorja in Radeče) ter predsednike KS po katerih teče omenjena 
cesta.
Do države smo pristopili po različnih političnih poteh,bili v začetku celo enotni,kasneje 
pa sta to cesto zanimali samo še občino Litija in Radeče.
Sledilo je obdobje organiziranja raznih sestankov, več kot sto telefonskih klicev, zelo 
zelo veliko aktivnosti.
Tako smo v letu 1999 in 2000 dobili težko pričakovana 2.5 km asfalta.
Dali so jo ponovno v proračun in seveda, ko se na državi »špara« je na vrsti najprej 
podeželje ,kjer stvar nikoli ni rentabilna, razen, če hočemo kakšnemu tujcu pokazati 
kaj lepega in tako smo spet čakali.
Da ne bi napisal vseh detajlov in »cvetk«,ki so se pri tem dogajale sem se izmučil in 
se postavil v mimo« državnopodložniško »čakanje.
Res je ,da so se vmes menjale oblasti in kot vidite prioriteta ni bila na naši strani. 
Prišla pa je le neka svetla luč in tako smo se letos spomladi spet peljali malo dlje po 
neprašni .nerebrasti cesti.
Navezava, ki jo izvedel občinski svetnik Anton Korimšek preko Francija Rokavca,ki 
se večkrat potegne tudi za nas na podeželju je obrodila sadove. Kot pravijo naj bi letos 
dobili še kakšen kilometer prevleke.
Na državi se izgovarjajo,da so imeli smolo z izvajalci,zato bodo morali žal že popravljati 
nekaj sto metrov modernizirane ceste. In glej ga »zlomka«, zdaj se bo baje kar močno 
podražila gradnja. Pri teh stvareh mi o dobremu gospodarjenju zmanjkuje besed. 
Srčno upam, da bodo vse strani našle skupen jezik in končno ugotovile,da podeželje 
ne bo obstalo brez dobrih cestnih povezav. ^

Predsednik iniciativnega odbora

NOVEGA DAVKA NE BO
Končno se je zgodilo tisto, kar smo pričakovali in v kar smo 
verjeli. Bralci se spomnijo dopisovanja med svetnikoma, zaradi 
izredne seje občinskega sveta. Naj spomnim. Seja je bila sklicana 
z namenom, da se ustavi pošiljanje položnic za plačilo okoljskih 
dajatev v občini Litija.

Trudili smo se svetnikom dopovedati, da državni sekretar g. Franci Rokavec 
skuša na ministrstvu doseči spremembo zakona in s tem razbremeniti občane 
dodatne obremenitve. Žal smo bili neuspešni in položnice so bile poslane. Kljub 
nenaklonjenosti občinskega sveta in občinske uprave, je Franci Rokavec vztrajal 
in uspel prepričati okoljsko ministrstvo, da je obstoječa uredba krivična in jo je 
potrebno spremeniti. V prizadevanjih je uspel in dosegel bistvene spremembe, ki 
jih je vlada sprejela na drugi julijski seji, te pa so:
1. Za vsa območja, ki niso pod upravljanjem izvajalca javne službe (Komunale 

i.t.d.) se pavšalno plačilo s 1. septembrom 2006 iz dosedanje obremenitve 50 
m3 na prebivalca zniža na 25 m3.

2. Ne glede na določbe drugega in tretjega odstavka 5. člena uredbe za plačilo 
okoljske dajatve niso zavezani prebivalci tistih naselij za katere na podlagi 
novega petega, šestega, sedmega in osmega istega 5. člena, da občina 
predlog na ministrstvu za okolje, da omenjena naselja in hišne številke do leta 
2015 ne bodo opremljena z javno kanalizacijo. Za ureditev odvajanja in čiščenja 
odpadlih voda na teh območjih bo ministrstvo predpisalo enostavnejšo obliko 
urejanja in čiščenja odpadlih voda.

Pričakujemo, da bo občina v najkrajšem času naredila vse, da se občane 
razbremeni nepotrebnih obremenitev. G. Rokavec je izboril spremembo uredbe, 
vse ostalo pa je delo občinskih organov. . -

Društvo diabetikov Litija

Aktivni na vseh področjih
Člani društva diabetikov Litija v prvem polletju nismo počivali. 
Udeležili smo se športno - rekreativnega srečanja v Gornji 
Radgoni, si ogledali mesto vina in cvetja ter osvojili Storžič in 
Snežnik. Realizirali smo tudi ostale začrtane dejavnosti in že 
pripravljamo program za naslednje mesece.

Sobota, 27.maj, je bila nekaj poseb
nega saj smo se odpravili v več kot 
150 km oddaljeno Gornjo Radgono, 
na 11.športno - rekreativno srečanje 
diabetikov iz cele Slovenije. Po pri
jaznem sprejemu in zanimivem 
kulturnem programu smo se udeležili 
športnih aktivnosti. Pohodniki smo se 
odpravili na grad in si ogledali mesto. 
Na tradicionalni letni izlet smo odšli v 
Slovenske Konjice, mesto vina in 
cvetja, kamor nas je pot peljala na 
deževni torek, 6.junija. Ogledali smo 
si dvorec Trebnik, kjer smo se poučili 

o zdravilnih zališčih, napitkih in mazilih, na sprehodu po skrbno urejenem mestnem 
jedru smo si ogledali cerkev sv. Jurija in galerijo Riemer. Na Zlatem griču smo si 
med vinogradi privoščili malico in si pogledali še Žičko kartuzijo, se sprehodili po 
Zrečah in se zapeljali na Roglo, kjer nas je pričakal sneg. Kljub muhastemu 
vremenu smo se vračali veseli in zadovoljni.
Prvi pohodniški vzpon nas je čakal 17.junija, ko smo se odpravili na Merčunov 
pohod na Storžič, ki ga organizira Društvo diabetikov Tržič. Zbrali smo se v Domu 
pod Storžičem. Večina pohodnikov se je odločila za krajši pohod do Velike Poljane, 
bolj zagreti pa smo se odpravili do spominske plošče, kjer je leta 1954 umrl dr. 
Merčun, ki je zaslužen za specialistične ambulante za sladkorne bolnike. Po 
omenjenem pohodu smo se.okrepčali, nato pa so Tržičani organizirali proslavo ob 
10. letnici društva in 50. ‘letnici Zveze. Tekmovali smo v pikadu, balinanju in 
metanju obročkov in se zavrteli ob glasbi v živo.
Kondicijo za drugi vzpon smo nabirali v četrtek, 29.6. na pohodu na Sv. Primož 
nad Kamnikom. Zapeljali smo se tudi k izviru Kamniške Bistrice.
Na drugi vzpon pa nas je povabilo društvo diabetikov Ilirska Bistrica, ki je organiziralo 
pohod na Snežnik. V zgodnjih jutranjih urah 15. julija, smo se odpeljali proti 
Sviščakom, od koder smo krenili na Snežnik. Hodili smo med pisanim cvetjem in 
v prijetni družbi. Dogovorili pa smo se, da bomo prihodnje leto povabili Ilirsko 
Bistričane in jim pokazali naše hribe.
Za nami je okrevanje v Šmarjeških Toplicah. Udeležili smo se srečanja zasavskih 
diabetikov v Hrastniku. Obiskali smo Kano Žalec in se seznanili kako pomembna 
je oskrba diabetičnega stopala. Dvakrat smo se kopali v vodnem parku Atlantis in 
bili na obisku v živalskem vrtu. Organizirali smo kar nekaj zdravstvenih predavanj 
ter prvo sredo v mesecu merili krvni sladkor, holesterol in krvni tlak. Drugi torek 
v mesecu je bil rezerviran za kopanje v Laškem, vsak četrtek pa smo osvajali 
okoliške in druge malo oddaljene vrhove. Dvakrat tedensko pa smo se razgibavali 
pod vodstvom fizioterapevtke v športni dvorani v Litiji.
Z dejavnostmi bomo aktivno nadaljevali že v septembru, zato Vas vabimo, da se 
nam pridružite. Dodatne informacije dobite v društveni pisarni na Parmovi 7 ali po 
tel. 01/8981-584. N
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Intervju z Joškom Godcem

OBČINA NAJ SLUZI SVOJEMU NAMENU!
» Občim stagnira, Sbvenija gre 
rnprej. Dela je ogromno.«
Zdi se mi, da ste vedno povsod. Če ne na Slovencu 
leta pa na Pustnem karnevalu, se ukvarjate s 
turističnim društvom, vodite posle v podjetju ali 
kandidirate na volitvah?
To zadnje je bilo samo enkrat. Sicer brez izvolitve, a z veliko 
novimi izkušnjami. V podjetju so vzponi in padci, toda 
vzponov je bilo več, tako da smo s podjetjem prisotni že 
15 let na trgu, kar pa je tudi že nekaj vredno. S turističnim 
društvom se trudimo vzpodbuditi turizem na več ravneh 
v Litijski občini, najbolj odmeven pa je seveda karneval. 
Tudi ta bo v prihodnje še raste! Slovenec leta pa je že tako 
postal tradicionalen v Litiji. Mislim, da lepo popestri pusti 
zimski januar, ko se nič ne dogaja v Litiji.

Sicer pa so jeseni volitve, tudi to bo popestritev, 
kajne?
Seveda. Nekaj otvoritev cest s slavnostnimi govori.

Kaj pa vi in letošnje volitve? Boste kandidirali?
Da.

Kot strankarski kandidat?
Ne! Neodvisen kandidat, s podporo volivcev.
Dovolj mi je strankarskih zdrah, takšnih in drugačnih. 
Mislim, da občina Litija nujno potrebuje nadstrankarskega 
kandidata, ki bo znal iti preko ozkogledih strankarskih 
interesov in z uspešno povezovalno politiko tudi kaj storil.

In kaj bi bilo potrebno storiti?
Ojoj, koliko časa pa imava? (smeh vseh prisotnih)

Kaj bi bilo potrebno storiti? Kaj pa je sploh urejeno? 
Občina stagnira, Slovenija gre naprej. Dela je ogromno. 
Za začetek je potrebno določiti, kam naj bi se občina 
razvijala v prihodnje. Kakšno središče želi postati. Je to 
obrtno, turistično, oboje skupaj ali kaj tretjega. Potrebno 
je pogledati, kje so naše prednosti, kaj lahko ponudimo 
trgu in česa nimamo. Če ne želimo še naprej nazadovati, 
si moramo najti še druge vire prihodkov. Pa naj bo to 
turizem ali obrt. Nekaj, od česar bo imelo čimveč ljudi 
direktno korist, bodisi preko zaposlitve pri obrtniku, kot 
kuharica na turistični kmetiji, kot inženir v obrtni coni... 
Karkoli, pomembno je predvsem, da bo v gospodinjstvih 
več denarja. In da bo denar tudi kmalu. Ne pa nekaj čez 5, 
10 let. Tudi vmes je potrebno živeti, a ne samo živeti, 
temveč dobro živeti.

In kakšne predloge imate v mislih?
Kot sem rekel - odločiti se, v katero smer bomo šli. Lahko 
bi, recimo, uredili več turističnih poti. Na primer 
jantarsko pot na Vačah, Slivni in okolici, kjer bi predstavili 
in bolje tržili vaško situlo, geoss in zgodovinsko obdobje. 
Potreben bi bil urejen muzej v kaki domačiji, kjer bi si 
ljudje lahko kaj ogledali. Na ta način bi ljudi zadržali v 
kraju, da bi tudi kaj pojedli in popili. Se vračali ob 
vikendih z družinami in prijatelji, mogoče celo prespali 
na kmečkih turizmih.

Toda vse se ne mora naslanjati samo na Vače, občine 
je še veliko več.
Se strinjam. Potrebnih je več takih projektov. Razširiti bi 
bilo potrebno oglarsko pot na Dolah, jo prav tako dopol
niti z razstavami in še ostalimi aktivnostmi. Bolje je 
potrebno izkoristiti lepote vinogradniške Gabrovke z 
okolico. In koliko je še takih skritih kotičkov v občini! 
Občina mora pripraviti dolgoročno trženje turistične 
ponudbe, ki bo temeljila na večdnevnih gostih. Na ta

»...tukajso seveda še nujno 
potrebni parkirni prostori v 
samem mestu. Ne vem, ste se 
kdaj zapeljali čez Rozmanov 
trgzvečer?«
način bi lahko tudi kmečki turizmi dodatno zaslužili, saj 
bi vsi ljudje morali nekje prespati, lačni in žejni pa tudi 
ne bodo hoteli biti.

Toda kdo bi hodil sem? Večina nas je to že vse videla, 
nekdo iz Jevnice pa tudi ne bo prespal na kmečkem 
turizmu na Vačah?
Seveda ne. Potrebno je iti izven občine. Pripraviti trženje, 
se predstaviti na sejmih in pri agencijah. Pripraviti 
ponudbo za nakupe izdelkov, recimo domače pecivo, 
marmelade, vse domače dobrote, ki bi jih ljudje kupili in 
nesli domov. Predstavljajte si, da pride v občino ob 
vikendih 10 avtobusov turistov in da vsak pusti tu 5 
tisočakov. Samo z njimi bi se občanom steklo letno ve č 
kot 130 milijonov tolarjev. Ne pozabimo pa še nočitev... 
In ta denar bi imeli takoj na voljo tisti, ki bi se ukvarjali s 
tem - turistični vodiči, gostilničarji, prevozniki, prodajalci 
spominkov, aktivi kmečkih žena in ostali.

Kaj pa samo mesto? Litija ravno nima potenciala za 
turistično središče.
Mogoče samo mesto ravno ne, lahko pa ga dobi s 
saniranjem rudnika Sitarjevec. Tudi to bi lahko vključili 
v turistično ponudbo, pa še šolske izlete bi lahko na ta 
način zajeli. Naj to ne izgleda skromno, toda pokažimo, 
da imamo najstarejši rudnik na tem področju in se 
odprimo Evropi.

Kaj pa bazen? Bi tudi tega vključili?
A tistega, ki se gradi že 50 let? (ponovno smeh vseh 
prisotnih)

Lahko bi ga, toda tak kompleks potem ne sme imeti samo 
25 metrskega bazena, ampak bi moral biti v stilu 
ljubljanskega Atlantisa, z veliko spremljevalno ponudbo, 
savnami in wellness programom. Zdi se mi, da smo ravno 
dovolj oddaljeni od Ljubljane, da bi zajeli vse tiste, ki se 
nočejo odpraviti v Atlantis, češ da jih v Ljubljani vsi 
poznajo. Zakaj pa ne bi prišli v Litijo?

Prej ste omenjali obrtno središče. Kakšno naj bi le
to bilo?
Potrebovali bi nek obrtni park, kjer bi bilo na enem mestu 
več podjetnikov. Pa ne mislim neke težke industrije, 
temveč pravo obrt. Kot jo ima, recimo, gospod Železnik. 
Njemu je, na primer, uspelo iz majhnega obrtnika zrasti 
v uspešnega poslovneža, priznanega tudi v Evropi.

Cene zemljišč v Litiji so še nizke in s pomočjo tega bi 
morali pritegniti sem še druge obrtnike - tiste, ki iščejo 
nove prostore; ki se širijo; ki potrebujejo nove zaposlene. 
Le-te bi ponovno morali iskati izven Litije. Obrtni park bi 
bilo nato potrebno predstaviti trgu, nastopiti na sejmih 
ter navezati osebne stike z obrtniki iz širše okolice. Ne 
potrebujemo jih 100, dovolj jih je že 10 in če ima vsak 
zaposlenih 30 ljudi je to 300 novih delovnih mest.

Pa je to izvedljivo?
Vse je izvedljivo, samo občina mora končno začeti služiti 
svojemu namenu ter potrebam občanov in ne biti sama 
sebi namen.

»Sprvim septembrom bom 
namreč odprl svojo pisarno 
nadpošto v Litiji...«
Saj je bila občina aktivna v zadnjem času. Dobili 
smo kar nekaj novih trgovin.
Da, da. Trgovine, trgovine, trgovine. Jih ni malo preveč? 
Saj ne rečem, boljše za nas, ko imamo večjo ponudbo. 
Ampak zakaj se nihče ni spomnil, da bi po zgledu Domžal, 
na vrhu trgovine dobili prostor za knjižnico? Sicer nove 
ne potrebujemo, a potrebujemo marsikaj drugega. 
Trgovci ne bodo tega sami ponujali, a če jim nihče ne 
postavi nobenega pogoja, potem ne more biti nič 
drugega, kot same trgovine. Škoda je vsega tega prostora.

Zdi se, da imate več idej in predlogov, kot je tukaj 
prostora.
Idej ne manjka, tukaj so seveda še nujno potrebni parkirni 
prostori v samem mestu. Ne vem, ste se kdaj zapeljali čez 
Rozmanov trg zvečer? Tam je vse polno avtomobilov. 
Zakaj občina ne poišče investitorj a za podzemno garažno 
hišo, na vrhu katere bi bilo pa urejeno športno igrišče? 
Znane so sicer ideje o zgradbah z garažami in trgovinami 
nad njimi, toda vsi ti visoki objekti bodo moteče zastirali 
poglede v blokih, vse tja do tretjega, četrtega nadstropja.

Uredili bi lahko tudi vrtno vas, s tipskimi hišicami, 
urejenimi potkami, ograjo in varnostnikom, ki bi tudi 
ponoči skrbel za red. Kaj ne bi bilo lepo, da bi si lahko 
zaintresirani Litijani in Litijanke sami pridelali nekaj 
zelenjave in na ta način tudi privarčevali?

Prej ste omenjali otvoritve cest s slavnostnimi 
govori. Ali ni prav, da se gradijo ceste?
Seveda je, ampak po kakšnih cestah se pa ostali, ki ne 
živijo v samem mestu Litija, vozijo preostala 3 leta in 
pol? Tudi takrat mora občina zagotoviti pogoje za 
normalen dostop, ne samo v času pred volitvami.

Kako pa komentirate članek, ki je bil objavljen v 
Delu, 27.7. 2006, v katerem med drugim piše 
(citiram): Po naših informacijah pa se Kaplja ne 
bo povsem umaknil iz litijskepolitike. Naš vir nam 
je zatrdil, da bo na listi LDS kandidiral za občin
skega svetnika inpostalpodžupan, če bo za župana 
izvoljen Vinko Logaj. Tako se bo nadaljevala 
politična kontinuiteta... ?
Pošteno povedano - strah me je za Litijo. Že sedaj se mi 
dogaja, da ponovno ni vode, ravno ko si želim skuhati čaj 
ali kavo, da plačujem dražji odvoz smeti, da se vozim po 
slabih cestah in da gledam, kako se podirajo hiše v centru 
Litije. Res si ne želim nadaljevanja takšne politike v Litiji.

Kakšno pa si želite?
Občino, ki bo vedela kaj želi, v katero smer želi iti, občino, 
ki bo pripravljena za to tudi kaj storiti in ne samo gledati 
na lastne, sebične interese. Občina se mora z delom 
prilagoditi vsem občanom ter na sploh živeti za njih.

In kako konkretno naj bi to zgledak)?
Za začetek bi lahko vsi, ki bomo kandidirali za župana, 
odstopili del sredstev, namenjenih za predvolilni boj, v 
dobrodelne namene. Zbran denar bi lahko podarili šolam, 
da bodo omogočile počitnice otrokom, ki si želijo v šolo 
v naravi, a njihovi starši vseh stroškov ne morejo pokriti.

Tako pozivam vse tiste, ki bodo kandidirali, da se mi 
pridružijo ter tako skupaj zberemo vsaj milijon tolarjev, 
ki bo nekaj otrokom omogočil brezsrben teden čofotanja 
v morju.

Pa ni to cenena predvolilna poteza?
Dobro delo je dobro, ne glede na to, kdaj je narejeno. A 
ne bi bilo bolje to, kot pa da so jeseni ponovno vsi 
nabiralniki polni papirnatih reklam, ki bodo samo letele 
v koš za smeti?

Kaj pa vi? Ste si že izkoristili letošnji dopust?
V juliju sem si z ženo privoščil enotedenski oddih na 
Jadranu, sedaj pa se že pripravljam na vročo jesen. S 
prvim septembrom bom namreč odprl svojo pisarno nad 
pošto v Litiji, kjer bom na voljo vsem občanom, ki bi radi 
pripomogli k boljši občini Litija. Vljudno vabljeni!

Pogovarjal sem se: Cirar Anton
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VETERANI GASILSKE ZVEZE LITIJA NA PRVEM SREČANJU NA VAČAH
V organizaciji Gasilske zveze Litija in Prostovoljnega gasilskega društva Vače je potekalo v soboto, 
29. julija 2006, na Vačah prvo srečanje veteranov Gasilske zveze Litija. Srečanja so se udeležili 
gasilski veterani iz prostovoljnih gasilskih društev: Vače, Jevnica, Kresnice, Ribče, Sava, Polšnik, 
Hotič in Litija.

Po Pravilih gasilske službe postanejo 
članice gasilske organizacije veteranke 
pri 55-ih letih, člani pa gasilski veterani 
pri 63-ih letih. V društvih Gasilske zveze 
Litija je po zadnjih statističnih podatkih 
od vseh 1556-ih članov in članic 140 
veteranov, od tega 40 žensk in 100 moš
kih.
V gasilskem tekmovalnem sistemu pa 
poznamo kategoriji starejših gasilk in 
starejših gasilcev. Tudi starostne meje 
so tukaj drugačne. Ženske lahko 
tekmujejo v kategoriji starejših gasilk, ko 
dopolnijo 48 let, moški pa v kategoriji 
starejših gasilcev od 58. leta naprej. V 
Gasilski zvezi Litija so trenutno aktivne 
štiri moške in ena ženska tekmovalna 
desetina.

V veliki sejni sobi gasilskega doma Vače nas je po jutranji kavici pozdravil predsednik Komisije za delo z veterani pri GZ Litija 
Peter Brunček. Vsem prisotnim se je zahvalil za tako veliko udeležbo že na prvem organiziranem srečanju in za vse 
opravljeno delo v gasilskih organizacijah. Pozdravil je tudi vse prisotne goste: predsednika regijskega Sveta veteranov tov. 
Blejca, podpredsednika regijskega Sveta veteranov tov. Ručigaja, častnega poveljnika GZ Litija tov. Ambroža, predsednika 
Komisije za delo z veterani pri GZ Šmartno tov. Anžurja ter predsednika GZ Litija tov. Lovšeta. Nato je Viktor Garantini na 
kratko opisal 103 letno zgodovino domačega gasilskega društva, Alojz Urbanija pa je predstavil program srečanja.
Tudi predsednik GZ Litija Ivan Lovše ob tako dobri udeležbi ni mogel skriti veselja in zagotovil, da se bo za organizacijo 
takšnih srečanj zavzemal tudi v bodoče. Veteranom je zaželel pri svojem delu obilo uspeha.
Predsednik Sveta veteranov Regije Ljubljana III Franc Bleje je pohvalil delo veteranov litijske gasilske zveze, ki so se k delu 
regijskega sveta priključili že pred šestimi leti. Prisotne je obvestil, da bo letošnje regijsko srečanje veteranov v soboto, 26. 
avgusta, v Moravčah, kjer se bodo veterani lahko pomerili v vaji s 
staro ročno brizgalno in vaji raznoterosti. V letu 2007 pa bo gostitelj 
regijskega srečanja Gasilska zveza Litija.
Po uradnem delu so domači gasilci v prostorih gasilskega doma 
pokazali muzejsko zbirko, ki so jo pripravili ob 100-letnici delovanja 
društva. V tem času je bil za sodnike organiziran krajši posvet za 
tekmovalni del srečanja, v katerem so se posamezniki pomerili v 
vseh šestih vajah raznoterosti. Tekmovalni del je bil zelo pester, saj 
se je za tekmovanje odločilo kar 31 starejših gasilk in gasilcev.
Po skupinskem fotografiranju in krajšem oddihu v senci gasilskega 
doma so domači gasilci pripravili prikaz intervencije iz starih časov.
Z ročno sireno so priklicali gasilce, ki so se s traktorjem in prikolico 
odpeljali na kraj nesreče. Srebrne čelade niso bile edina posebnost, 
saj so vodo iz vodnjaka sredi travnika črpali s 67 let staro motorno 
črpalko ILO 600. Vaja je popolnoma uspela.
Domačini so organizirali tudi ogled farne cerkve Sv. Andreja pod 
strokovnim vodstvom gasilca tov. Jurjevca. Posebnost cerkve je 
zagotovo božji grob, narejen iz posebnega barvnega stekla iz Moravske Ostrave. Poleg mnogih oltarjev in znamenitega 
križevega pota je v cerkvi shranjena tudi zemlja, ki jo je poljubil papež ob prvem obisku Slovenije leta 1996.
Ob 12. uri so domači gasilci postregli z dobro malico, pripravili pa so tudi manjši srečelov, ki je popestril družabni del 
srečanja. Sledila je uradna razglasitev rezultatov tekmovalnega dela s podelitvijo simboličnih nagrad najboljšim tekmovalcem 
ter priznanj vseh sodelujočim društvom.
V imenu vseh udeležencev srečanja se zahvaljujem vodstvu Gasilske zveze Litija za razumevanje za delo z veterani in 
podporo pri organizaciji prvega srečanja. Članom PGD Vače in drugim domačinom pa izrekam pohvalo za odlično organizacijo 
srečanja ter izkazano gostoljubnost.

Adriana CIVIDINI, PGD Ribče

Kaj storiti z Litijo ? <xxxiv.) Martin smej
PROMET - TREBA BO UGRIZNITI TUDI V TO JABOLKO

0 prometu sem nekoč že nekaj malega napisal, ker pa gre za enega od sodobnih problemov vsega 
človeštva, torej tudi nas, je to postala zelo resna tema vseh držav, mest in skratka vseh ljudi.

Da je promet v zadnjih 20 letih tudi v Litiji in drugih krajih po občini postal zelo gost, lahko vsakdo sam vidi, sliši in občuti. 
Če smo se še pred 30 leti veliko vozili z železnico, je to danes le še za vsakodnevno vožnjo v službo ali šolo, čedalje redkeje 
pa se odpeljemo z železnico na izlet, dopust, obisk... Morda le še z muzejskim vlakom. Cestni promet je postal zakon, avto 
pa car. Za nekatere tudi kult in statusni simbol. Čedalje več pa je tudi prometa po zraku, ampak o tem malo pozneje. 
Večina litijskih ulic je bila zgrajenih pred več kot 30 leti, ko je bilo na cestah videti le fičote in stoenke. Pa še teh zelo malo. 
Medtem pa se je cestni promet obrnil na glavo. Avtomobili švigajo eden za drugim, drvijo po ulicah in cestah, ki so že 
zdavnaj postale preozke. Kamor pogledaš je avto, parkiran ali vozeč. To je današnja stvarnost.

Stari grehi in nekaj lepih zgledov
V bistvu je Litija z okolico vred postala en sam prometni problem, ki ga bo možno rešiti le z velikimi vlaganji denarja v 
posodobitev celotne prometne infrastrukture. Nekaj se bo res dalo rešiti z ustrezno prometno signalizacijo ter ukrepi za 
zmanjšanje hitrosti, v glavnem pa ne. Seveda gre za stare grehe, ki so nastali zaradi tega, ker pri novogradnjah ni nihče 
sočasno načrtoval tudi novih prometnih ureditev. Kot, da to ne bi bilo pomembno. Sedaj pa bo to stalo bistveno več kot pa 
če bi to počenjali sproti. Ampak mene bolj skrbi dejstvo, da se takšna politika še vedno (z redkimi izjemami) nadaljuje. Te 
izjeme bom kar takoj navedel. Gre za nove trgovske centre, pri katerih so poskrbeli za lepo in smiselno prometno ureditev 
vsaj v svoji ožji okolici. To je pohvalno, občina pa bi morala temu slediti tudi z urejanjem širše cestne infrastrukture, da bi 
bila zadeva celovita. Ponekod lahko hitreje umreš
Tako je ves ta prometni kaos v Litiji in okolici povzročil tudi pričakovane probleme s hitrostmi. Čeprav je vožnja po mestu 
omejena na 50 km/h, ponekod tudi 30 km/h, tega nihče ne upošteva. Nihče ali zelo redko pa cestnih divjakov, ki po 
posameznih ulicah drvijo po 100 km/h, ne kontrolira in kaznuje. Pač, nekaj ulic je dobilo hitrostne ovire (grbine), ki 
normalnim voznikom sicer niso najbolj prijazne, vendar je to edini način za umiritev prometa. To se je pokazalo na tistih 
ulicah, kjer so te grbine nameščene, npr. na Graški cesti, Partizanski, Rozmanovem trgu, Kidričevi pri trgovini in še kje. 
Hitrosti so tu bistveno nižje, celo zelo sprejemljive. Pa se kljub temu še najde kakšen genij, ki se mu je čas ustavil takrat, 
ko so po Litiji vozili še jugoti, ki bluzi o nekakšnem hitrem pretoku prometa. Kot, da je to v mestu pomembno. Da prideš 500 
m daleč 5 sekund prej. So pa v Litiji še vedno ulice in ceste, kjer lahko hitreje umreš kot drugje. Npr. Ponoviška, Grbinska, 
Kidričeva čez nadvoz do trgovine, Zg. Log, Smrekarica... Tu naletiš na hitrosti tudi veliko čez sto na uro in te ulice bi pač 
morale dobiti bodisi prometne grbine ali druge ukrepe za znižanje hitrosti.

Od Litije do Ljubljane
Še nekaj o cesti Litija - Ljubljana, čeprav je to že precej obrabljena tema. Sicer ne o tem, da je center Litije zaradi tranzitnega 
prometa povsem razvrednoten. Po tej cesti smrti se vozi tudi večina Litijanov in ljudi iz drugih delov občine vsak dan v 
službo. Vsako leto več se jih na njej ponesreči, rabijo pa tudi več časa za prihod do Ljubljane. Zakaj? Že od Senožeti naprej 
se pričenja intenzivna poselitev, s tem pa čedalje več novih uvozov. To pa pomeni več možnosti za nesreče, hkrati pa ta 
cesta postaja mestna ulica, po kateri pač poteka hitrost, kakršna velja za naselje. Mislim, da bi morale vse občine vzdolž 
te ceste in še naprej, doseči, da bo država vsaj v dolgoročne prostorske plane zarisala široko štiri pasovno cesto, od 
Šentjakoba pa vsaj do Ribč.

V zraku je prihodnost
Namesto opisovanja prometa po zraku pa na kratko napišem naslednjo zgodbo. Letos poleti sem se z dvema prijateljema 
odpeljal z avionom na razgledno vožnjo. Kar tako, za veselje in doživetje. Pilot mi je v zraku vsaj 10 krat pokazal in povedal: 
»Poglej, tukaj imajo tudi letališče.« No ja, ni šlo za letališča kot je Brnik, ampak za manjša, travnata in asfaltna letališča, 
za manjša osebna letala. In potem smo na tleh v pogovoru enotno ugotavljali, da je prihodnost poslovnega sveta in turizma 
v zraku. Čez deset let se bo večina poslovnežev na poslovne opravke vozila z avioni. To je dejstvo. In če Litija ne bo pravi 
čas poskrbela za lokacijo letališča, bo spet ostala zadaj. Mestna skupnost Litija je predlagala, da se za to določi Ponoviško 
polje, ki je sedaj sicer prepredeno z vsemi mogočimi električnimi drogovi. Ampak vse to je tudi rešljivo, samo delati bo treba.

Sem ter tja po Litiji
• Pa imamo res smolo v Litiji. Razne afere nas kar naprej pretresajo, država je pozabila na nas, tu blizu ujamejo velikega

morilca, nad nas je prišla še za jabolko debela toča, ki je preluknjala vse strehe hiš, avtomobilom pa sesula šipe in 
obtolkla strehe.....

• Menda so se po Litiji, poleg psov brez lastnikov in nadzora ter potepuških mačk, pričele sprehajati še podgane, ki pa se 
jih težko ali sploh ne moreš več rešiti. Kaj naj bi storili z njimi, res ne vem.

• Poleti so vsi mediji poročali o litijski nori kravi. V resnici sploh ni bila nora, tudi litijska ni bila, stanovala je daleč stran od 
Litije, na robu druge občine. No ja, ko bi namesto takšnih vesti raje prebrali kaj boljšega, npr., da so v Litiji našli nafto ali 
vsaj toplo vodo...

velika izbira blaga 
Mercatorjeve akcije 
lastne akcije

ponedeljek-petek
7.30 -20.00 

sobota 
7.30- 19.00 

nedelja 
7.30- 11.30

PRENOVLJENA
TRGOVINA
nov delikatesni 

oddelek
PnBnRs RECI STREHI PREPROSTO BRAMAC.

ponedeljek-petek
7.00- 19.30 

sobota
7.00- 13.00

RECI STREHI PREPROSTO BRAMAC.

6 blagajniških mest

mmnm

GOSPODINJSKI
STROJČKI

l Friteza 5.590 SIT a
GIOTTO

BARVE 
in LAKI SOLSKI

PROGRAM
Jub Belinka

DELOVNI CAS

telefon: (01)8963-236

AGROMARKET
DELOVNI CAS

STRESNA
KRITINA

telefon: (01)8963-241

SLOVENIJA



Avgust 20068
24. do 28. junij 2006: BOGENŠPERK - Ljubljansko barje - IDRIJA 

- Borovnica - BOGENŠPERK

14. POPOTOVANJE Z 
VALVASORJEVO KONJENICO

Baron Janez Vajkard Valvasor, naš polihistor, v katerega čast in 
slavo tudi jahamo, je o sebi zapisal:» Priznam brez ničemernega 
slavohlepja in brez precenjevanja samega sebe, da me je kot 
ljubitelja vseh svobodnih in naravnih umetnosti moj živi dan 
radovednost ali vedoželjnost izpodbadala k raziskovanju naravnih 
redkosti ali skrivnosti. Kjerkoli sem mogel izvedeti za 
vedoželjnega moža, tja sem se napotil in nobena pot mi ni bila 
predolga, nobena nevarnost prevelika, noben trud prenaporen: 
upanje, da se utegnem česa nenavadnega naučiti in kaj takega 
zvedeti, mi je slajšalo vse bridkosti ...«

pripravljenimi, zgledno podkovanimi konji, ki so 
’ / k prav tako kot konjeniki nestrpno čakali odhod. Ob 

jutranjem okrepčilu, pozdravnih nagovorih obeh 
\y:g/M. županov - šmarskega in litijskega - in nagovoru 

-"-Vrv .//xEfT stotnika, ki je na kratko orisal pot, apeliral na strpnost 
in disciplino tekom popotovanja, smo se ob zvokih 

fanfar Zasavskih rogistov podali na dolgo in zanimivo 
pot.

Alb* Začetni del poti je naravnost idealen, tako za spoznavanje 
konj in jezdecev kot za njihovo počasno ogrevanje. 

Napredujemo zelo hitro kljub temu, da uporabljamo le hod. Senčnata in makadamska 
pot, ki vijuga mimo Javorja, Debeč, Osredka nad Stično, Obolnega nas pripelje na 
Mali vrh pri Prežganju, sicer stalno postojanko konjeniških poti Zasavskega hribovja, 
kjer nas pozdravi predstavnik Mestne občine Ljubljana, ki nam tudi v imenu 
ljubljanske županje zaželi uspešno nadaljevanje našega popotovanja.
Po lepi gozdni poti, v jesenskem času je to kostanjeva pot, ki vodi v ta predel vse

JI

od Sostrega, v opoldanski pripeki prijahamo na Pance, priljubljeni točki kolesarjev, 
kjer se dodobra okrepčamo, napojimo naše konje in že odhitimo v smeri Zg. 
Slivnice, mimo Šmarja Sap, Hude police in Gumnišča, kjer se za kratek čas 
ustavimo na Ranču 55 našega prijatelja Dušana Jeršina in po pozdravnem nagovoru 
župana občine Škofljica, ki mu podelimo Spominsko listino, pot nadaljujemo proti 
Brestu pri Igu, kjer tudi prenočimo.
Kot smo končali prvi dan, z ravnicami Ljubljanskega barja, nadaljujemo drugi dan z 
vodniki KK Barje vse do Podpeči ter nato v smeri Sinje Gorice in Stare Vrhnike, kjer 
nas sprejme vrhniški župan. Glede na to, da je ta dan državni praznik, nas ob poti 
pozdravlja precejšnje število občudo
valcev, ki odobravajo naše popotovanje, 
pa se vseeno čudijo, da jahamo v taki 
vročini.
Kot da bi jih razumeli, nas zajame hlad 
doline Starega malna: potok je sicer 
izsušen, je pa zato v Valvasorjevih časih 
domačin izročil Valvasorju, našemu 
vzorniku, primerek čisto ta prave 
človeške ribice (zanimiv je ta podzemni 
svet); mi pa se z ježo ob tem potoku 
izognemu sončnim žarkom in v takem 
zavetju prispemo na Zaplano. Čas za 
krajši počitek kosilo in napajanje konj, zatem pa popoldansko nadaljevanje po res 
lepih gozdnatih poteh, ki jih je enkratno označil naš prijatelj Primož Jereb z ranča 
Dolina miru. Tako prispemo na vrh Medvedjega brda in se nato počasi začnemo 
spuščati proti Idriji, kjer se ta dan zaključuje vsakoletni čipkarski praznik.
Točno ob osmih zvečer smo prijahali na glavni trg, kjer je množica obiskovalcev, 
domačinov in gostov, navdušeno pozdravila enotno oblečene Valvasorjeve konjenike. 
Pozdravne fanfare idrijskih rogistov, nagovor idrijskega župana, pozdravne besede 
litijskega, hkrati tudi župana Valvasorjeve konjenice, in dejstvo, da je za nami prvi 
del poti, vse to nam je dalo občutek zadovoljstva in pozabili smo na napore, ki so 
nas spremljali. Res, vredno se je bilo potruditi. Prespimo na Turistični kmetiji 
Podobnik, kjer lepo poskrbijo za priveze naših konj in za prehrano jezdecev.
Tretji dan že zgodaj zjutraj odjahamo skozi Idrijo, vse do odcepa za Divje jezero nas 
spremlja asfalt, nato pa nepozabni Ključi in stara franco_ska pot, ki nas na nadmorski 
višini med 630 in 650 m pripelje do asfaltne povezave Črnega vrha z Idrijo. Na njeno 
podlago smo vezani približno dva kilometra, nato pa nas zopet vzamejo v zavetje 
visoka drevesa, ki preprečujejo neposredno pripeko, je pa zato prisotna kar precejšna

sopara, ki pa je bila pozabljena, ko so 
nam lovci LD Hotedršiča pripravili slasten 
divjačinski golaž, po katerem se je prilegel 
tudi krajši počitek. Vendar ne predolg, saj 
je bil pred nami še dobršen del poti, mimo 
Logatca, okrepčilni postanek pri Janezu 
Štebetu, traserju popoldanskega dela poti, 
preko primorske avtoceste na Lomu in 
nato Pokojišče in enourni spust v dolino - 
Dražico pri Borovnici, kjer nas je ob svoji 
50 letnici (še na mnoga leta) gostila naša 
Nada Drašler, častna članica viteškega 
zbora Valvasorjeve konjenice, ki z nami 
jaha na večini popotovanj.
Zadnja dva dneva nas spremljata čedalje 
hujša pripeka, pot preko Ljubljanskega 
barja, brez zavetja. Zadnjo noč prespimo 
na domačiji Bregar v Zg. Slivnici nad 
Grosupljem in sredi popoldneva petega 
dne prijahamo na naš Bogenšperk.

Pričakajo nas svojci, nekaj je tudi gostov. Nagovor našega in litijskega župana, 
kratka analiza poti s strani stotnika: v enem tednu se je število konjenikov povečalo 
za pet, saj nas je nazaj prijahalo osemindvajset zdravih in brez poškodb, a vidno 
utrujenih.
Zaključni protokol je bil v znamenju sprejema štirih novih konjenikov; trije konjeniki 
so bili povzdignjeni v viteze, enega bo ta čast doletela na Vlil. Valvasorjevih viteških 
igrah zadnjo nedeljo v avgustu; podeljene so bile zahvalne listine vsem udeleženim 
konjenikom in našim sponzorjem, tekom popotov_anja pa smo podelili spominske 
listine županom občin, skozi katere smo jahali - Šmartno pri Litiji, Mestna občina 
Ljubljana, Grosuplje, Škofljica, Ig, Brezovica, Vrhnika, Idrija, Logatec, Borovnica. 
Bilo je lepo. Kljub naporom pri pripravi te poti bodo ti pozabljeni, čeprav bi želel, da 
bi se v ta krog priprav na popotovanje in samo izvedbo vključilo še več konjenikov, 
in ne le peščica, kot je to dosedanja praksa.
Eno pa je gotovo - naslednje leto bo jubilejno 15. popotovanje in kot prva štiri, bo 
tudi to popotovanje namenjeno obisku Cerknice. Vabljeni.

Stotnik: Andrej REPINA

N o vice/Kultura-
Iz dela OZRK Litija

V prvem polletju letošnjega leta so prostovoljci iz KORK 
obiskovali starejše, bolne in osamljene, tako na domu kot v 
domovih za starejše. Prostovoljci na svojih območjih so 
sodelovali pri izvedbi raznih aktivnosti.
V tednu RK so potekale aktivnosti po vseh krajevnih 

organizacijah RK ter v osnovnih šolah in vrtcih. Vse prvošolčke in otroke, ki so 
vključeni v organizirano varstvo iz obeh občin smo povabili na ogled gledališke 
lutkovne predstave »Princeska na zrnu graha« ter na ogled stojnice Območnega 
združenja Rdečega križa Litija. Na stojnici se je s plakati in različnimi brošurami 
predstavilo delo največje mednarodne humanitarne organizacije. Organizacije, ki 
prav v letošnjem letu obeležuje 140-let delovanja.

Poleg stojnice smo postavili tudi šotor, 
v katerem so medicinske sestre - 
aktivistke OZRK Litija tistim, ki so želeli, 
izmerile krvni tlak. S pomočjo lutk pa so 
prikazovale tudi oživljanje.
Znak Rdečega križa je privabil kar nekaj 
obiskovalcev, ki so povprašali to ali ono 
o organizaciji, njenem delu, težavah na 
terenu in podobno. Tudi pri merjenju 
tlaka se je zbralo kar precej obisko
valcev.
Najbolj prisrčni in zvedavi pa so bili otroci 
iz OŠ Litija enota s prilagojenim pro
gramom, ki nas na dan odprtih vrat RK 
- obiščejo vsako leto, skupaj s svojimi 
učitelji. Pa tudi sicer z njimi lepo 
sodelujemo, to nam vedno znova poka
žejo tudi oni sami, ker veliko vedo o RK 
prav vse pa jih tudi zanima, saj iz njih 
vprašanja kar vrejo.
Delo v humanitarni organizaciji kot je 
Rdeči križ je izziv za vsakega, ki želi in 
je pripravljen storiti nekaj dobrega za 
drugega, ki je v stiski in potreben 
pomoči. Zato je zelo pomembno, da 
mladim v šolah krepimo spoznanje o 
temeljnih vrednotah življenja in med
človeških odnosov - spoštovanju, 

ljubezni, humanosti in zdravem načinu življenja. To pa je delo »KROŽKA RDEČEGA 
KRIŽA« na šoli.
Kljub temu, da krožek Rdečega križa ni v devetletnem šolskem programu v okviru 
pouka, smo veseli, da so učitelji uvideli potrebo po spoznavanju teoretičnega in 
praktičnega znanja prve pomoči učencev.Tudi želja Območnega združenja Rdečega 
križa Litija je, da se čim več otrok vključi v krožke, ki so jih učitelji pripravljeni 
organizirati izven šolskega programa.
Območno združenje Rdečega križa Litija bo na podlagi izkazane želje zagotovilo 
ustrezne publikacije in predavatelje (medicinske sestre, zdravnike...) za pomoč 
pri izvajanju tečajev prve pomoči.
Po opravljenem tečaju PP pa izvedemo tekmovanje iz znanja prve pomoči, 
tekmovalce skromno nagradimo( z zloženkami Rdečega križa in darilci donatorjev). 
Vse tekmovalce in njihove mentorje pa povabimo na nagradni izlet, ki je vzgojni 
izlet, kjer širimo znanje o organizaciji Rdečega križa, o humanih vrednotah. Tudi 
letos smo jih popeljali na morje, obiskali pa smo tudi sedež Rdečega križa 
Slovenije v Ljubljani.

0B140-LETNICI RKS
140 let delovanja Rdečega križa na Slovenskem smo obeležili 17.6.2006 na 
svečanosti v Gradacu, kamor je odšlo kar 10 prostovoljk in prostovoljcev, ki 
delujejo v Krajevnih odborih Rdečega križa Litija. Poleg kulturnega programa in 
izjemno gostoljubnega sprejema, je OZRK Metlika skupaj z RKS obnovila 
zgodovinsko zbirko o delovanju Rdečega križa v 140 letih, ki smo si jo z zanimanjem 
ogledali. Taki dogodki nas povezujejo in bogatijo z novimi izkušnjami!

OZRK Litija

LETOVANJE V PUNATU NA KRKU

Skupina 40 otrok, ki so letovali v MPD Frankopan Punat na otoku Krku

Tudi letos je Območno združenje Rdečega križa Litija organiziralo letovanje v
Mladinskem počitniškem domu Frankopan v prijetnem mestecu Punat na otoku 
Krku.
Letovanja, ki je potekalo od 29.6. do 09.7.2006, se je udeležilo 40 otrok iz 
litijske in šmarske občine. Otroci so bili po starosti razdeljeni v štiri skupine in 
dodeljeni štirim vzgojiteljem-vodičem: raki, petelini, ježki in zajčki.
Na letovanju jim ni bilo nikoli dolgčas, saj so jim dneve popestrile igre brez meja, 
večerna družabna srečanja, sprehodi v mesto, vožnja z ladjico in celodnevne 
vragolije v morju in na plaži.

OBVESTILO PEVSKEGA DRUŠTVA LIPA
Vse člane Pevskega društva Lipa obveščamo, da bodo prve pevske vaje v 

novi sezoni v nonedeliek. 11. septembra 2006 ob 19. uri, 
v društveni sobi na Stavbah.

Vljudno vabljeni tudi vsi tisti, ki imate radi petje, 
da postanete naši novi člani!

Upravni odbor PD Lipa Litija
GSM: 041 421 025

a/4 iz&mo n pzeko wesro movvov
www.moto-rek.si

“IZ DRUŠTVA UPOKOJENCEV LITIJA”
PIKNIK PRI » PAJKU« NA POHORJU
Izlet v naravo je res nekaj posebnega. V torek, 8. avgusta 2006, 
smo se odločili, da več časa namenimo spoznavanju lepot in 
zgodovinskih znamenitosti na širšem območju Slivniškega 
Pohorja. Žal tudi tokrat ni bilo mogoče izpolniti želje vsem, ki so 
si v Društvu upokojencev Litija želeli na ta izlet in piknik.

Posnetek ob Ruški koči na Arehu.

Središče dogajanja je bil Andrejev dom »Pajk« na Pohorju, kjer so nas pričakali 
izredno prijazni gostitelji z aperitivom in toplo malico - »pohorsko inineštro«. Ta je 
bila vsem zelo všeč. Po tem okrepčilu pa smo v spremstvu pohorskega vodiča 
Frančka odšli raziskovati in spoznavati lepote na tem delu Pohorja.
Najprej smo se odpravili proti Bolfenku in si iz »razgledne ploščadi«, ki je nekdanje 
prizorišče tekem Pohorske lisice, ogledali Maribor, njegovo okolico, Slovenske 
Gorice, Goričko, reko Dravo ter s pogledom segli tudi preko meje. Ob tem pa smo 
spoznali tudi številne druge zanimivosti. Ogledali smo si slap Skalce ter se 
povzpeli na Areh (1247 m) in si med drugim ogledali cerkev Sv. Areha ter izvedeli 
njeno zgodovino (zgrajena leta 1115), pozidave (1659 in 1895) ter prekritje (I. 
1991 s pohorskim škrilom v skupni teži preko 60 ton).
V popoldanskih urah smo se vrnili na Andrejev dom »Pajk«, kjer so nam pripravili 
jedi na žaru s prilogami ter sladicami, sadjem in kavo. Ob glasbi na harmoniko in 
plesu so se odvijale številne družabne igre, za smeh, za razvedrilo in krepitev 
tekmovalnega duha. Zmagovalci posameznih iger so prejeli simbolična darila, 
ostali tekmovalci pa tolažilno nagrado - bonbon. Zanimanje za družabne igre je 
bilo tokrat dokaj veliko, k temu pa so prispevali vsi udeleženci tega izleta s 
spodbujanjem tekmovalcev, ploskanjem in vzkliki.
Najbolj zahtevna igra pa je bilo vsekakor plezanje po vrvi, katere cilj je bil na višini 
5 m. Tudi tu je zmagovalec dosegel cilj.
Ob prijetnem razpoloženju, smehu, glasbi in plesu čas kar prehitro teče. Lastnik 
doma nam je dal razglednice, ki smo jih napisali in poslali domov.
Veselo razpoloženje se je preneslo tudi v avtobus, kjer smo ob šalah in petju kar 
prehitro prišli v Litijo. Med potjo smo se ustavili v Tepanju in »pospravili« še 
zadnje sladke dobrote, ki so jih prinesle udeleženke izleta. Tudi tokrat je bilo 
skupno spoznanje, da je druženje in veselje pomemben vir zdravja.

KRIŽARJENJE OB SLOVENSKI OBALI
To je bila želja članov Društva upokojencev Litija, ki je bila 
uresničena 19.7.2006. V zgodnjem dopoldanskem času smo 
se tako kot vedno, s polnim avtobusom (tudi tokrat je bilo 
interesa več) odpravili proti našemu morju.

Prva postaja je bila v Portorožu pri Hotelih Bernardin, kjer smo se vkrcali na 
turistično ladjico »Solinarka« in se s prijetnim kapitanom - tudi vodičem, odpravili 
do Izole in nazaj. Bilo je čudovito in enkratno, popeljati se z lepo urejeno ladjico, 
na kateri nam je bila predstavljena vsa širša okolica naše obale z njenimi 
posebnostmi, opozorjeni pa smo bili tudi na kraje onstran državne meje. V lepem 
in sončnem vremenu ter prijetni vožnji je kar prehitro minilo naše križarjenje. Od 
kapitana smo izvedeli, da ladjica nosi ime po mali ribici, ki živi samo v solinah.

Potem pa je bilo manjši skupini na njihovo željo omogočeno triurno kopanje v 
hotelu Bernardin. Ostali pa smo pot nadaljevali do Aerodroma Portorož. Tu smo si 
v spremstvu vodiča ogledali Aerodrom ter njihove objekte in naprave. Seznanili 
so nas z vsakodnevnim prometom (na dan pristane v povprečju 27 letal) in o 
načrtih nadaljnjega razvoja tega mednarodnega letališča, ki je izrednega pomena 
za razvoj turizma v tem delu Slovenije. Kar devet udeležencev (3 poleti s po 3 
osebami) pa se je odločilo za 8 minutni panoramski let z letalom nad širše 
območje Primorske.
Obiskali smo Krajinski park Sečoveljske soline in si v spremstvu vodiča ogledali 
objekte solin ter bili seznanjeni z načinom pridobivanja morske soli. Človek skoraj 
ne more verjeti, pa vendar je res, da je morska sol, pridobljena v sečoveljskih 
solinah snežno bela in kristalno čista. »Sol je morje, ki ni moglo nazaj na nebo. Daj 
najboljše od sebe. Največ morja in sonca naenkrat. V tankem sloju na površini 
solinskih bazenov obrodijo najbolj čudoviti kristali. Za okus jedem, za jasnost 
duha.«
Človek se vpraša, zakaj ta naravna dobrina pri nas ni bolj cenjena, saj ji priznavajo 
najvišjo kvaliteto priznani svetovni strokovnjaki.
Polni vtisov smo se skupaj z našimi sopotniki - kopalci iz Bernardina - odpravili 
v Gostišče Jasna nad Izolo, kjer so nam pripravili dobro kosilo. Tu pa smo 
namenili pozornost vsem tistim, ki so v minulih dneh praznovali svoj rojstni dan.

Izletniška sekcija DU Litija vabi:
V torek, 29.08.2006 ob 15.30 uri odhod iz Litije na snemanje oddaje TVS »Z 
Natalijo pri Joževcu« v Begunjah. Obiskali bomo tudi cerkev Marije pomagaj na 
Brezjah.
V torek, 12.09.2006 ob 5.00 uri, odhod iz Litije na »Izlet v Prekmurje« ogled 
parka z domačimi in divjimi živalmi, ogled Gradu na Goričkem (največji grad na 
Slovenskem), ogled Babičevega mlina na reki Muri, ogled domače obrti pletenja 
s slamo in obisk Romskega naselja v Kamenici - seznanitev z utrinki življenja 
Romov, romsko glasbo in folkloro ter ogled romskega muzeja. Poskrbljeno bo 
tudi za prehrano.
V petek, 15.09.2006 ob 15.00 uri, pa bo pri Ribiškem domu v Litiji tradicionalno 
vsakoletno srečanje upokojencev ZDU občine Litija in Šmartno. Organizator 
letošnjega srečanja bodo člani DU Litija, ki bodo ob kulturnem programu, športnih 
in družabnih igrah poskrbeli tudi za dobro prehrano in pijačo ter glasbo za ples in
prijetno druženje. vodja izletniške sekcije DU

Karlo LEMUT
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Kmetija Zajc z Graške ceste 50, v Litiji, 
se javno zahvaljuje Gasilski zvezi Litija oz. 

PGD Litija, za požrtvovalno pomoč pri 
pokrivanju streh hlevov s pvc folijo, 

po junijskem neurju s točo.
Še enkrat iskrena HVALA.

UGODNO PRODAM NEPREMIČNINO 
Tepe 15, k.o. Pelšnik

1. novejša hiša 120 m2

2. stara kmečka hiša

3. poslovni prostor ca. 350m2

4. toplar kozolec iz hrasta

Vse skupaj na parceli 5000m2 
ob glavni lokalni cesti, 
trifazni tok, ISDN, satelit TV 
in ZK urejeno.

Telefon: 01 897 90 63 (ga. Veble)

GOSTILNA IN PIZZERIA
Graška c. 64,1270 Litija, tel.: 01/898 00 00, 898 00 01

Ugodna 
nedeljska 

kosila.

Lep, vroč in dolg poletni dan, 
a tragično zaznamovan 
je bil, ko umolknil je tvoj glas 
in si za vedno odšel od nas.
Jok, solze, žalost, vzdihljaj 
ne vrnejo te nam nazaj.
Usoda tvoja tragična, nam 
segla je do dna srca.
Le malo sreče si užil, 
za svojo smrt premlad si bit.

Prijatelji

ZAHVALA
ob nenadni, tragični smrti našega dragega sina, brata, 

vnuka, bratranca in nečaka

ANDREJA OBREZA
iz Ponovič

18.10.1988-25.6.2006

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste nam stali ob strani ob 
mnogo, mnogo prerani smrti, darovali cvetje, sveče, svete 
maše in denarno pomoč. Hvala pogrebcem, gospodu župniku 
za opravljen obred, pevcem iz Polšnika, trobentaču za zaigrano 
pesem, Ivanu Lovšetu in prijateljem za poslovilni govor, RD 
Litija, SGGEŠ Ljubljana, prijateljem, sorodnikom, znancem in 
vsem, ki ste ga imeli radi.

Žalujoči vsi njegovi

ob izgubi mojega moža, dragega očeta in našega dedka

JOŽETA DERMOTA - atija Pepkota
iz Litije, rojen v Kandršah 

31.3.1924-7.7.2006

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
prijateljem in znancem za izrečena osebna in pisna sožalja, 
darovane sveče, svete maše in darove za cerkev. Izrecno 
zahvalo izrekamo sosedu Besimu Hasanbegoviču za vse
stransko pomoč tako v času njegove bolezni kot ob njegovi 
smrti. Nadalje se zahvaljujemo govorniku Alojzu Osolniku za 
poslovilne besede ob njegovem grobu, pevskemu zboru iz 
Vač, g. župniku Janezu Zaletelu za opravljen pogrebni obred, 
županu občine Litija Mirku Kaplji za njegovo navzočnost na 
pogrebu ter vsem ostalim in vsakemu posebej še enkrat hvala.

Žalujoči: žena Marija, sin Marjan, vnuka Katarina in Simon, 
pravnukinja Julija in ostalo sorodstvo

Zavod za izobraževanje in kulturo Litija,
Ljudska univerza
Trg na Stavbah 8a 
Tel. št: (01) 8980-570

RAZPISUJE 
v šolskem letu 2006/2007 

vpis v naslednje javno veljavne izobraževalne 
programe:

I. EKONOMIJA
1. Trgovec, IV. stopnja

- poklic: prodajalec
Pogoj za vpis je končana osnovna šola. Izobraževanje traja 2 leti.

2. Trgovec-dokvalifikacija
- poklic: prodajalec
Pogoj za vpis je nedokončana srednja šola IV ali V. stopnje, 

izobraževanje traja od enega semestra do enega leta.

3. Prekvalifikacija v trgovca
- poklic: prodajalec
Pogoj za vpis je končana 3-letna poklicna šola. Izobraževanje traja 
en semester.

4. Ekonomski tehnik - prekvalifikacija
- poklic: ekonomski tehnik/tehnica
Pogoj za vpis je končana šola V. stopnje. Izobraževanje traja eno 
leto.

5. Ekonomski tehnik- dokvalifikacija
- poklic: ekonomski tehnik/tehnica
Pogoj za vpis je nedokončana šola V. stopnje. Izobraževanje traja 
eno do dve leti.

6. Ekonomski tehnik, V. stopnja, poklicno-tehniško izobraževanje
- poklic: ekonomski tehnik/tehnica

Pogoj za vpis je končan program srednjega poklicnega izobraževanja 
trgovec, administrator ali poslovni tajnik. Izobraževanje traja dve leti.

II. STROJNIŠTVO
1. Strojni tehnik, V. stopnja 

-poklic: strojni tehnik
Pogoj za vpis je končana kovinarska šola. Šolanje traja dve leti.

III. JEZIKOVNI TEČAJI ZA ODRASLE NOVO

1. angleščina za odrasle
2. nemščina za odrasle
3. francoščina za odrasle

4. italijanščina za odrasle
5. slovenščina za tujce

RAZPISUJE
izvajanja naslednjih strokovno-funkcionalnih 

zakonsko predpisanih znanj:

I. PRAVILNIK 0 HIGIENI ŽIVIL - HACCP SISTEM

II. VARSTVO PRI DELU
- izdelava strokovnih predlog iz varstva pri delu (izjava o varnosti z 

oceno tveganja)
- izobraževanje in izpiti iz varstva pri delu

lil. TEČAJ ZA VOZNIKE VILIČARJA
- teoretičen in praktičen preizkus

Prijave sprejemamo na Zavodu za izobraževanje in kulturo 
Litija, enoti Ljudska univerza, vsak dan od 8. do 12. in od 
15. do 17. ure, pokličete pa lahko tudi po telefonu na številko 
(01)8980-570.
Vpis v vse izobraževalne in strokovno-funkcionalne 
programe je mogoč skozi celo leto.

Vabljeni!

5. 8. 2006 je minilo 10 let odkar nas je zapustil naš dragi 
oče, dedek in pradedek

MARTIN BORIŠEK
iz Mamolja

Hvala vsem, ki se ga spominjate in obiščete njegov grob. 

Vsi tvoji, ki smo te imeli radi.

V SPOMIN

30. avgusta 2006 bo minilo 25. let, 
odkar smo za vedno izgubili našega dragega, dobrega 

očeta, dedka in tasta,

VIDIC FRANCA
iz Kresnic

V SPOMIN

Minilo je žalostno leto odkar nas je zapustila naša draga 
žena, mama in babica

FRANČIŠKA ČEBIN
12.12.1937-25.7.2005

Naš spomin nanj je še kako živ 
in kdorkoli doživlja enako, 
smo mu iz srca hvaležni.

Vsi njegovi.

Hvala vsem, ki se je spominjate in obiščete njen grob.

Tvoji najdražji.



Kultura Avgust 2006

KN J I ŽN ICjA

Parmova 9,1270 LITIJA
E-mail: knjiznica.litija@email.si 
www.litija.net/mkl

Izposoja, informacije Litija:
01/898 05 80 

Fax: 01/898 05 85
Izposoja Šmartno: 01/899 20 80

HAK^°j*.

Knjižnica

Projekt »sledi sledi«
Konec avgusta bo v knjižnici Litija in njeni okolici potekal 9 dni (od 23.8. 
do 31.8.) projekt z naslovom »sledi sledi«. Pravzaprav so to sledi, ki jih 
živa bitja puščamo za seboj. Zamisliti se je treba nad tem, da nekatere sledi 
izginjajo, saj izginjajo nekatere vrste ptic. Avtor Roccje projekt razdelil na 
dva dela: razstavo in grafite.
Razstava bo na ogled v razstavnih prostorih v kleti knjižnice. Grafiti pa 
bodo nastajali vsak dan, od srede 23. avgusta do četrtka 31. avgusta, od 
18. do 20. ure, kar si avtor projekta predstavlja kot družabno akcijo, zato 
vabimo vse ustvarjalne in radovedne občane, mlade po srcu, da se nam 
pridružijo.

Mladi vsestranski umetnik Lilijan Rok RAPPL je 
od leta 1998 do 2003 študiral na Janačkov! 
akademiji muzičnih umetnosti v Brnu in 
diplomiral je iz operne režije. Magisterij je opravil 
na Visoki šoli za oblikovanje in umetnost 
Ztirich iz scenskega oblikovanja/scenografije 
leta 2005. Sedaj zaključuje podiplomski študij 
scenografije na Visoki šoli za oblikovanje 
Offenbach am Main.
Rok Rappl se je v gledališču izkusil kot statist, 
inšpicient, asistent režije, predavatelj, gostujoči 
režiser. Bil je dopisnik iz tujine za kulturo, glasbo 

in gledališče za časopis Dnevnik in Radio Slovenija.
Za seboj ima že 9 projektov v različnih opernih hišah v Brnu, Ljubljani, 
Pragi, in Freyungu, 10 samostojnih avtorskih projektov v Brnu, na 
Bogenšperku, v litijski knjižnici, Zurichu in Leipzigu.

Še posebej vas vabimo na zaprtje razstave, 
ld bo 31.8. ob 20. uri.

Vabljeni tudi na razstavo »PORTRETI« akvareli 2006 avtorja Pavla 
Smoleja v Knjižnici Litija, otvoritev torek, 12. 9- 2006.

AKT KUM
KULTURNO UMETNIŠKO DRUŠTVO UTUA

ISCE SE 31.LETNI UTJAN, KI JE 
SODELOVAL PRI ROPU BENCINSKE 
ČRPALKE NA LITIJSKI CESTI
Seveda govorim o fantu, ki je sodeloval pri navideznem ropu, ki se je zgodil v 
Ljubljani, ko so fantje snemali film in pozabili obvestili policijo. Ljudje so 
mislili, da je rop pravi in poklicali policijo. Prav smešno je bilo, ko sem kolegom 
moral razlagati, da to nisem bil jaz. Bi pa imel takšnega navdušenca nad filmom 
v našem kulturnem društvu. Ce bi se nam rad pridružil, mi piši na email: 
skoriDon@amail.com

Konec junija in v začetku julija sta imela Zvone Vrtačnik in Ivan Jesenovec 
fotografsko razstavo v MMC v Zagorju (Matkultra). Ljudje so zapisali v knjigo, da 
sta jim obudila spomine na tiste čase, ki sta jih ovekovečila skozi tele-objektiv.

26.7.2006 sva s predsednikom društva Zvonetom Vrtačnikom posnela kratki film 
Muzej premoderne umetnosti 3 - Kiparska razstava. Vinči je bil zadržan, verjetno 
zaradi vročinskega vala. Režijo je tokrat prevzel Zvone.

12., 13. in 14. avgusta sem posnel ves material za kratki film Kosec. Med 
dopustom mi je uspelo narisati scenosled (227 sličic, kot v stripu). Film govori o 
revni družini, ki se komaj preživlja skozi mesec. Oče je nesposoben karkoli 
narediti prav. Mama hodi v službo, v prostem času pa mora še vse postoriti.Otroci 
pridno pomagajo, ker si za nagrado obetajo počitnice na morju. Jim-bo uspelo?

31 .avgusta promoviramo naše filme, predvsem komedijo MAT & F0TR & MULO 
& PES & PC. Šoht, klub hrastniških študentov in dijakov je s sodelovanjem ostalih 
klubov in društev iz Zasavja pripravil nov petdnevni festival v Hrastniku. Letos bo 
festival potekal od 30. avgusta do 3. septembra. Kampiranje brezplačno.

Potujoči kino - brezplačno za vse občane v septembru in oktobru. Prosim 
predsednike krajevnih skupnosti ali kulturnih društev, da mi sporočijo možne 
datume ih lokacije na email: skoriDon@amaii.com.

Od ljudi ZA ljudi, Boris ULČAR

FASADERSTVO
IZDELAVA

TOPLOTNIH FASAD Z:
■ stiroporjem 

- mineralno volno

GRADIŠEK JANEZ s.p.
Partizanska pot 13, Litija

Tel.:01 8981 740, GSM: 041 648 942

e-mail: gradisek.janez@siol.net 
www.fasaderstvogradisek.com

Javni zavod
MLADINSKI CiWi«*
Litija

DOGODKI V MLADINSKEM CENTRU LITIJA 
V ČASU POLETNIH POČITNIC

Mladi se zbirajo v prostorih MC Litija 
od ponedeljka do sobote od 15.00 do 
20.00, kjer se družijo ob pogovoru, 
namiznih igrah in ustvarjalnih 
delavnicah. Mladim obiskovalcem 
nudimo dostop do interneta in upo
rabo računalnika. Na ogled imajo 
revije, prejmejo informacije o doga
janju v domačem kraju in okolici. MC 
Litija pripravlja športne in razvedrilne 
dejavnosti: turnir v družabnih igrah, 
filmski maraton, košarka, nogomet 
ipd.
V času poletnih počitnic se v dopol
danskem času v prostorih MC Litija 
odvijajo počitniške dejavnosti za 
otroke in mladino, ki jih pripravljata 
Društvo prijateljev mladine Litija in 
Skavtski steg Litija 1.12.08.2006 je od 
19-00 potekala zabavna prireditev za 
mlade, starejše od 15. let, ki so jo 
pripravili mladi za mlade. Prireditev 
je obiskalo 45 mladih.
V soboto 19.08.2006 pa še zabavna 
glasbena prireditev z različnimi 
zvrstmi glasbe.
Vabimo vse, ki nas še niso obiskali, da 
nas obiščejo!

Tina NAGLIC

ŠKORENJČEK
TRGOVSKO IN PROIZVODNO 

PODJETJE LITIJA, D.o.o.

Podjetje ŠKORENJČEK d.o.o. razpisuje 
prosto delovno mesto 

v proizvodnji čevljarske dejavnosti.
Zaželene so ročne spretnosti,

3. ali 4. stopnja poklicne izobrazbe elektro 
ali strojne smeri.

Informacije na številki: 051 309 220

OD OVCE DO PREJE
Članice DPZD Polšnik smo razmišljale o večtisočletnem sožitju 
človeka in ovce, o udomačitvi ovac ter o njihovem mestu v bližini 
človeka. Tako smo v program dela društva uvrstile tudi strokovno 
predavanje o ovčereji. Predavanje |e bilo zelo dobro obiskano in 
ugotovile smo, da je tudi v naših krajih zanimanje za to dejavnost 
precej poraslo. Prišle smo na idejo, da bi 6. Kmečki dan posvetile 
kar tej tematiki.

15.7.2006 je tako na Prevegu pri Polšniku potekal 6. Kmečki dan pod naslovom 
Od ovce do preje. Dobro izbrana tema in lepo vreme sta pripomogla k zelo dobremu 
obisku in izvrstnemu razpoloženju. Za vse tiste, ki niste bili z nami, pa naj na kratko 
opišemo dogajanje na Koširjevi kmetiji pod Ostrežem. Obiskovalce je o pranju 
ovce, ročnem in električnem striženju ter o prehrani, dobro poučil domačin Jani 
Borišek iz Žamboha. Že nekaj let se ukvarja z ovčerejo, je včlanjen 
v društvo Pastirci in ima že kar nekaj priznanj z državnih tekmovanj v striženju 
ovac. V leseni ogradi so bile obiskovalcem na ogled ovce, ovni in mali jagenjčki. 
Ker pa k drobnici sodijo tudi koze, smo se odločili, da povabimo na prireditev tudi 
kozjerejce in sedem se jih je odzvalo našemu povabilu. S seboj so pripeljali lepo 
oskrbovane živali, male in velike. Vsi skupaj pa so sodelovali v tekmovanju Kozje 
dirke. To tekmovanje je zahtevalo kar veliko predpriprav prejšnji dan, saj je bilo 
potrebno ograditi velik travnik in postaviti ovire. Na tekmi sami je bilo zelo zabavno. 
Za konec teh živalskih prigod pa smo še stehtali ovna v viseči mreži 
pod kozolcem. Tisti, ki je že pred tem napovedal najbolj pravo težo, je po tekmovanju 
dobil pravega malega jagenjčka, katerega se je zelo razveselil. Zadnji del našega 
programa pa smo namenili pripravi volne za predelavo in izdelave volnenih izdelkov. 
Pod staro vaško lipo se je zbralo šest članic DPŽD, ki imajo tovrstne izkušnje že iz 
rane mladosti. Kot že tolikokrat doslej, so nam tudi tokrat prav rade povedale in 
pokazale, kaj so se naučile od svojih mam in babic. Poučile so nas o cefranju, 
tkanju, predenju in pletenju ter kvačkanju. Nekateri obiskovalci so se hoteli preizkusiti 
pri predenju s kolovratom, drugim pa so bile všeč prekrasni kvačkani prtički in tople 
pletene volnene nogavice. Ker pa so predice vedno rade zapele, je bilo tudi tokrat 
tako. Ob zvokih harmonike Kru na Križa iz Kmetijsko svetovalne službe Litija, je pod

obronke Ostreža od
mevala tista Izidor ovči
ce pase.
Kmečki dan je že kar 
tradicionalna prireditev 
našega društva in vsako 
leto ga organiziramo v 
drugem naselju KS 
Polšnik. Vseh 62 članic 
seje zelo potrudilo s pe
ko kruha in peciva, pri
pravo domačih rezan
cev in kompotov ter 
drugih dobrot. Vse je 
bilo na ogled na razstavi 

domačih dobrot, ki smo jo tokrat uredili v kmečki izbi Koširjeve mame.
Za sodelovanje na 6. Kmečkem dnevu se prav lepo zahvaljujemo Gasilskemu 
društvu Polšnik, Lovski družini Polšnik, prostovoljcem DPM LIS, Marjanu Kastelicu 
ter še prav posebej Toniju Bučarju za prevoz miz in ostalega materiala in družini 
Košir za vso izkazano gostoljubje in pomoč pri izvedbi kmečkega dne.
Lep pozdrav in nasvidenje na 7. Kmečkem dnevu v juliju 2007.

Za DPŽD Polšnik: Amalija KADUNC

m

ZIK - KULTURNI CENTER Litija
Trg na Stavbah 8a, tel.: 01898 02 70

JAVNI ZAVOD ZA KULTURO LITIJA
S prvim septembrom 2006 bo Kulturni center spremenil svoj status in pričel delovati 
kot Javni zavod za kulturo. Za nas to vsekakor pomeni korak naprej, saj bomo lahko 
delovali samostojno in neodvisno ter hkrati pridobili nekaj prepotrebnega prostora 
za naše dejavnosti. Naslov in telefonske številke ostajajo nespremenjene: Javni 
zavod za kulturo Litija, Trg na Stavbah 8a, Litija, tel: 01/89 80 270, fax: 01/89 80 274 
V mesecu septembru se obeta tudi najnujnejša obnova dvorane, zato se lahko 
zgodi, da bomo z otroškimi matinejami pričeli z zamikom. O datumu prve 
otroške predstave bomo obveščali v lokalnih medijih. Če bo šlo vse po sreči, 
bomo v dvorani obnovili električno napeljavo, odrsko razsvetljavo, jo prebelili in 
obnovili avlo. Upamo, da bomo do začetka kurilne sezone zamenjali tudi peč, ki 
je letošnjo sezono odslužila svoje. Za vse to bo potrebno kar nekaj finančnih 
sredstev in na občini so nam obljubili, da se bo za našo edino kulturno dvorano 
v mestu le našel denar. Žal leta vedno naredijo svoje in naša dvorana se bliža 
osemdesetim, kar pomeni, da bi že zdavnaj potrebovala temeljite »lepotne 
popravke«. Nadejamo se najboljšega...

GLEDALIŠKI ABONMA
Tudi letos smo program gledališkega abonmaja oblikovali s sodelovanjem najbolj 
znanih slovenskih gledališč. V sezoni 2006/2007 si boste predvidoma ogledali 
naslednje predstave:
• 5zensk.com - Gledališče: Špas teater, Igralska zasedba: Tina Gorenjak, Janja 

Majzelj,,Zvezdana Mlakar, Nataša Barbara Gračner, Marijana Brecelj, Mirjam 
Korbar Žlajpah

• Prigode dobrega vojaka Švejka - Gledališče: Šentjakobsko gledališče Ljubljana, 
Režija: Gojmir Lešnjak Goje

• Kamni v žepih - Gledališče: Prešernovo gledališče Kranj; igralska zasedba: 
Janez Hočevar- Rifle, Borut Veselko

• Sarmica (nadaljevanje uspešnice Juhica) - Gledališče: Mojteater Ljubljana 
Igralska zasedba: Maja Končar, Roman Končar, Konrad Pižorn Kondi

• Bdenje - Gledališče: Mestno gledališče Ptuj; Igralska zasedba: Štefka Drolc, 
Aljoša Ternovšek

Cena letošnje abonmajske karte ostane nespremenjena: odrasli 11.000 SIT; študenti 
in upokojenci 10.000 SIT; Plačilo je v dveh obrokih.
VPIS: Dosedanje abonente prosimo, da nam do 5. septembra potrdijo obnovitev 
svojih sedežev.Nove abonente bomo vpisovali od 5. do 15. septembra.

RAZSTAVE
11. septembra bo v avli Občine Litija otvoritev razstave 6. srečanje restavralorjev- 
konservatorjev Slovenije. Uradno mednarodno srečanje je potekalo v mesecu 
maju 2006 v Narodnem muzeju Slovenije. Kot smo že poročali, smo na njem z 
našimi železničarskimi svetilkami sodelovali tudi mi. Naš restavrator-konservator 
Franci Lesjak bo na razstavi pripravil izbor plakatov, ki prikazujejo najbolj zanimive 
posamezne posege pri varovanju in obnavljanju predmetov kulturne dediščine. 
Namen razstave je približati obiskovalcem konservatorsko-restavratorsko področje 
in njegov pomen pri varovanju kulturne dediščine.
Otvoritev razstave s krajšim kulturnim programom bo v občinski avli, 11. septembra, 
ob 18.uri. Vljudno vabljeni!

Kolektiv Kulturnega centra

SPOMIN NA GENERALA 
FRANCA POGLAJNA-KRANJCA
Vlila Litta klub - Fondacija Litija bo v sodelovanju s Knjižnico 
Litija ob 90. obletnici rojstva litijskega generala in legen
darnega partizanskega komandanta Franca Poglajna- 
Kranjca, izdala posebno pisemsko kuverto s spominskim 
žigom. Na dan 90. obletnice njegovega rojstva, 25. 8. 

2006 ob 12. uri, bo v litijski knjižnici tudi priložnostna slovesnost, kjer bo 
možno dobiti tudi spominske kuverte z žigom.(mb)

amontaža Bajec
PUC ORRR in URflTfl
Borut Bajec 1270 Utlja

Telefon: 01/898 08 Uiffi^l/898 37 21 
Gsm: 041/754 468 • E-mail: bbajec@siol.net
Zastopnik -

MM 'ROFII 5000 
6000

NEKAJ RESNICE-MALO ZA TRAČ 
-OD NORČKA Z VAČ

V NADALJEVANJIH
Danes pa samo na kratko, kaj vse bomo izvedeli. Na prvem mestu je gotovo 
znamenita pivska posoda situla. Povabil vas bom na Geoss, kjer boste globoko v 
sebi doživeli občutek slovenstva, potem v farno cerkev z znamenitim božjim grobom 
in drugimi umetninami. Za rekreacijo se bomo odpravili malo na našo centralno 
primorsko (fosilno morsko obalo), srečali se bomo s palčkom, ki neprestano kiha 
v sušilnici lanu. Vaške klepetulje nam bodo povedale vse najpomembnejše trače. 
Spregovoril vam bo v svoji najimenitnejši slovenščini sam škof Matevž Ravnikar; 
domačin s Klenika - prvi slovenski filozof Matija Hvale bo pojasnil, kako si moramo 

razlagati ta svet, da nam bo vse jasno; kar za 
.jl slovensko literaturo pomeni France Prešeren 
SL - to za slovensko glasbo pomeni Anton 

**» , Lajovic; Reki in pregovori na
'ffb, -r«5 v.r/"' Slovenskem so delo Etbina

, C®

zupmctm m *v,jFnbnj*
Bojca. Prireditve na Geossu so pa posebno 
poglavje: Kolesarski vzpon, Kulturna šola leta,
Dan kulture mladih v srcu Slovenije, dan - posvečen slovenskim simbolom.... Vas 
zanima, kaj je to »Prediv dan« in zakaj smo na Vačah tako zagnani gasilci? Vas 
zanima, kako so živeli na Vačah.pred 2500 leti? Kdo je vse kopal po gomilah tod 
okoli in kaj vse so še našli? Šmarčan France Stare je doktoriral z obravnavo 
izkopanin, ki so jih našli na Vačah! Vas zanimajo zgodbe iz različnih obdobij naše 
zgodovine? Bi posedeli ob kamniti mizi s Titkovim Silvom? Morda nam bo povedal 
zanimivo zgodbo o svojem dedu starinokopu, ki je našel bojevnika z Vač. Ni konca. 
Vam rečem - ni konca... Nekaterih skrivnosti pa vam za zdaj še ne bom izdal! 
Naslednjič vas že čaka prvo - PRESENEČENJE. Zvonko KOLENC
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7. rokometni tabor 

: V • Čatež 2006
Šmartno V prvem tednu šolskih počitnic, od 26.06.2006 

do 01.07.2006 je potekal rokometni tabor 
Čatež, kijja je že sedmo leto zapored orga

niziralo Rokometno društvo Šmartno 99. Letošnjega tabora se je 
udeležilo 50 otrok, za njih pa je skrbelo 9 mentorjev.
Otroci so bili razdeljeni na dve večji skupini, mlajši (28) so prenočevali v CŠOD- 
dom Čebelica, starejši (22) pa na domačiji Strajnar. Tako mlajši kot starejši so bili 
razdeljeni v štiri ekipe, ki so med seboj tekmovale v različnih aktivnostih (rokomet, 
nogomet, vaterpolo...). Rezultati niso bili najpomembnejši,.pomembnejše je bilo 
vzdušje, ki je bilo šest dni res na visoki ravni. Tako dom Čebelica kot domačija 
Strajnar sta nam nudila vse, kar smo potrebovali za dobro organizacijo takšnega 
dogodka kot je rokometni tabor. Urnik dela je bil natrpan vseh šest dni, na voljo 
pa smo imeli dve rokometni igrišči, igrišče za odbojko na mivki, košarkarsko 
igrišče in seveda bazen, ki je bil nepogrešljiv ob tako lepem sončnem vremenu, 
ki nas je spremljal skozi celoten tabor.
Letos smo bili še posebno veseli velikega števila deklet na tem rokometnem 
taboru. To je bila za njih še zadnja aktivnost povezana z našim društvom, saj bodo 
prihodnje leto nastopale samostojno pod imenom ŽRD Litija.
Za konec bi se zahvalili vsem staršem, ki so nam zaupali svoje otroke, sponzorjem 
in donatorjem, da so nam s svojimi prispevki omogočili zelo uspešen tabor, 
prijaznemu osebju doma Čebelica in domačije Strajnar ter seveda vsem mentorjem 
za ves trud, ki ste ga vložili v samo pripravo tabora ter seveda samega dela na 
taboru. Posebej se zahvaljujemo Zvezi za šport otrok in mladine Slovenije za 
podporo preko projekta Hura, prosti čas. Upamo in verjamemo, da letošnji tabor 
ni bil zadnji in pozivam vse, da se naslednjega udeležimo še v večjem številu. Se 
Mimo prihodnje Ido! M„K„ šmartn0 99

Nova sezona prinaša veliko novosti
Po dokaj uspešni lanski sezoni se je napovedovalo kar nekaj sprememb, 
ki se počasi uresničujejo. Po kratkem počitku se začenja nova sezona, 
vse stvari pa še vedno niso postavljene tako, kot .bi si želeli člani 
društva. Razlog za to je veliko sprememb in novosti v Šmartnem in Litiji.

Glavna sprememba, ki pa se je povsem brez težav uresničila, je preusmeritev 
ženskega dela društva v novoustanovljeno Žensko rokometno društvo Litija, ki se 
bo od sezone 2006/2007 samostojno ukvarjalo z rokometno dejavnostjo. Društvo je 
popolnoma samostojno, ustanovljeno predvsem na pobudo staršev deklet, z 
namenom vzgojiti lasten kader. V ta namen se bo ustanovil skupni strokovni del, ki 
bo odslej poskušal delovati na vseh treh osnovnih šolah v Šmartnem in Litiji. Ker je 
bilo v javnosti kar nekaj nejasnosti, poudarjamo, da je prioriteta obeh društev 
rokomet in pa nadaljnji razvoj tega športa v Šmartnem, Litiji in okolici.
Dekleta so tako zadnjo dejavnost pod okriljem RD Šmartno 99 opravila v mesecu 
juliju, ko so se udeležila rokometnega festivala mladih v Izoli. Na letošnjem Eurofestu 
je sodelovalo preko 3500 mladih športnikov iz 17 različnih držav. Naša odprava v 
Izoli je štela 23 članov od tega je bilo 19 deklet in pa 4 spremljevalci. Dekleta so v 
petih dneh odigrale 7 tekem in od tega dosegle 4. zmage. Ob tem se društvo 
zahvaljuje dvema izjemnima osebama, trenerju Daretu Šuštarju in pomočniku Marjanu 
Cenkarju, saj bodo v šmarskem društvu zelo pogrešali njun doprinos šmarskemu 
rokometu ogromen.

Sicer pa so v šmarskem društvu prvi s treningi začeli kadeti že 27. julija, člani pa so 
s treningi začeli 1. avgusta. V šmarskem društvu so se uspeli dogovoriti s lanskoletnim 
trenerjem Sašom Barletom, ki je v prejšnji sezoni kljub težavam uspešno vodil 
člansko ekipo, bolj kot rezultat pa je pomemben delež, ki ga je doprinesel k disciplini 
v igri in ekipnem duhu, ki je na koncu počasi začel kazati rezultate. Med igralsko 
zasedbo v novi sezoni ni več bivšega kapetana Jerneja Trotovška, ki se je odločil 
zaključiti kariero, saj pravi da bo mesto prepustil mlajšim. Ostali igralci nadaljujejo 
z delom, le mladi levoroki Blaž Izlakar je prekinil z igranjem, saj pravi, da se bo 
posvetil študiju, kjer mu želimo veliko uspehov. Cilj prvega dela je čim bolje odigrati 
tekme in prenesti kar se da največ točk v končnico, kjer se bo odločalo o dveh 
ekipah, ki bodo napredovale v tako želeno 1.b ligo.
Vse ostale selekcije že pridno vadijo od 14. avgusta in sicer na rokometnem igrišču 
v Šmartnem, kjer bodo vadili do začetka septembra. V mesecu septembru tako 
začnejo s tekmami vse rokometne selekcije: mlajši dečki A (1.1994/1995), starejši 
dečki A (1.1992/1993), kadeti (1.1990/1991), mladinci (1.1986 do 1989) in člani, ki 
bodo nastopali v 2. DRL - vzhod. Ekipa mini rokometa bo tudi letos prijavljena preko 
OŠ Šmartno, po dogovoru z ŽRD Litija pa bomo delovali tudi na litijskih šolah.
Ena glavnih sprememb pri trenerskem kadru je prekinitev treniranja glavnega trenerja 
mladih selekcij Toneta Justina, ki se je odločil vzeti počitek.
V ta namen smo naredili kar nekaj sprememb, ki pa so začrtane v drugačno smer. 
Za glavnega trenerja pri vodstvu mladih selekcij smo se odločili za Primoža Cenkarja, 
ki že uspešno dela in pripravlja smernice za naslednja leta, v pomoč pa mu je tudi 
prvi trener Sašo Barle, ki ima veliko znanja na tem področju. Primož bo v novi sezoni 
vodil kadete, mladince in bo hkrati pomočnik pri članski ekipi, ter bo zadolžen za 
osnovno selekcijo in treninge vratarjev. V mesecu juliju smo se dogovorili še z 
dvema bodočima trenerjema. Nova trenerja sta: Karlo Špende, izkušeni, bivši igralec, 
ki bo vodil selekcijo starejših dečkov ter Jani Peterlin, ki že deluje v OŠ Šmartno, ki 
bo trener mlajših dečkov in pa osnovne selekcije. Ekipo mini rokometa bo vodil 
preizkušen trenerski dvojec Aleš Šmejc in Marko Simončič.
Glede na zanimanje za rokomet v našem kraju pričakujemo ogromno število novih 
fantov, pa tudi deklet, saj je popularnost iz leta v leto večja. Skupaj je v našem 
društvu preko 120 članov, saj moramo od nove sezoni odšteti ženski del, oba 
društva pa že tvorita okoli 200 rokometašev in rokometašic.
Na koncu lahko še omenimo, da se bo prva domača članska tekma odigrala
07.10.2006 v Športni dvorani Litija, kjer bomo gostovali RK Grča Kočevje. Pred tem 
čaka člansko ekipo še pokalna tekma, ki bo dne 20.09.2006, nasprotnik pa bo znan 
05.09. 2006.
Za konec se zahvaljujemo vsem sponzorjem, donatorjem, ljubiteljem športa in 
seveda staršem, ki so nam omogočili, da smo sezono 2005/2006 uspešno zaključili, 
hkrati pa vas naprošamo k nadaljnjemu sodelovanju in navijanju za naše rokometaše, 
saj bomo tega v novi sezoni izredno veseli.

Rokometno društvo Šmartno 99

MLAJŠI DEČKI NK KRESNICE 
TABORILI V SAVUDRIJI
Po uspešno končani sezoni in osvojitvi prvega mesta v svoji 
ligi so mlajši dečki NK KRESNICE taborili na morju in to v Savudriji.

Prijetno bivanje v Savudriji je trajalo pet dni. Taborjenje so s finančno 
podporo omogočili starši in NK Kresnice. Namen je bil dosežen, kopanje v 
morju, razne igre, medsebojno druženje jim bo ostalo v stalnem spominu. 
Pohvaliti velja trenerja Iztoka Kosa ki je tabor uspešno organiziral in vodil.

Jože KOVIČ

JERNEJ d.o.o.
prodajni center Šmartno pri Litiji

Za povrtmi 1,1275 Šmartno pri Litiji
odprto od 7.00 do 18.00, v soboto od 7.00 do 12.00 

tel: 01 898 74 72, fax: 01 898 71 81

Pujju^i 25J zifbžnu '/Jn)nu
jJUŠjlDllDVHiJLI \J lULU

BRAMAC, TONDACH, ESAL, LANDINI, 
SKRIN, NOVI BEČEJ, GERARD

TOPDOM
jesenska maloprodajna akcija 
od 26.08.2006 do 16.09.2006

GRADBENI MATERIAL, FASADE, KRITINE, 
SUHOMONTAŽNI SISTEMI, KEMIJA, 
KERAMIKA in KOPALNIŠKA OPREMA

GOTOVINSKI AKCIJSKI POPUST
(na ceno proizvajalca, uvoznika)

-20% odtočne vodovodne cevi, stiropor 

-15% peči VIADRUS, radiatorji, odtočne cevi STIGMA 

-10% gips plošče KNAUF, toplotna izolacija

Cc
IZPOSOJA UDARNIH KLADIV

ORGANIZIRAN PREVOZ BLAGA
D
D

O
*•
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VPIS V ROKOMETNO SOLO
Vse fante, ki obiskujejo osnovno šolo od 1. do 9. 
razreda in jih zanima ROKOMET, VABIMO, da se vpišejo 
v rokometno šolo. Prav tako bomo organizirali v OŠ 
Šmartno vadbo za dekleta do 5. razreda, za dekleta v 
Litiji in vsa starejša dekleta pa od letošnje sezone 
skrbi ŽRD Litija.
Vsi zainteresirani, ki imate radi šport in zabavo, se 

lahko v rokometno šolo vpišete od dne 04. 09. 2006 dalje, vsak dan po 
razporedu treningov rokometa v telovadnici OŠ Šmartno ali pa v športni 
dvorani v Litiji!
Lahko pa nas tudi pokličete na GSM številko 031-749-577 (Primož Cen kar), 
če želite povprašati za več informacij o delu v našem društvu!
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POR I AL NEPREMIČNINE

Dejan Grošelj s.p., Graška c. 28/a, 1270 Litija 
Tel:01/898 06 40, Fax:01/898 00 99, GSM: 041 344 285 

e-mail: info@portalnepremicnine-sp.si 
spletni naslov: http://www.portalnepremicnine-sp.si

AGENCIJA ZA POSREDOVANJE V PROMETU 
Z NEPREMIČNINAMI

Zavarovana odškodninska odgovornost pri Zavarovalnici Triglav, 
zavarovalnica triglav.d.d.

• Posredovanje pri prodaji, nakupu, oddaji
IN NAJEMU VSEH VRST NEPREMIČNIN

• Priprava pogodb

• Kompletna izpeuava postopkov pri prenosu lastništva

SEKKLE!sF

PLANINSKI KOTIČEK

PRVO SREČANJE SODELUJOČIH V 
AKCIJI KRIŽEM KRAŽEM PO 

POSAVSKEM HRIBOVJU
V začetku julija je bila na Mrzlici prva podelitev priznanj za prehojeno obhodnico 
Križem kražem po Posavskem hribovju. Novi dnevniki so bili prvič predstavljeni 
na občnem zboru našega društva v aprilu 2005 in v dobrem letu je vseh 64 
kontrolnih točk obiskalo kar 62 planink in planincev iz vseh koncev Slovenije, med 
njimi pa jih je bilo kar 9 iz Litije. Vsi, ki so uspešno sodelovali v tej akciji 
Meddruštvenega odbora zasavskih planinskih društev sedaj lahko rečejo, da kar 
dobro poznajo Posavsko hribovje, to največjo slovensko pokrajino. Malokdo namreč 
ve, da v vseh geografskih učbenikih piše, da je Posavsko hribovje največja 
slovenska pokrajina. Kontrolne točke obhodnice so razporejene po celi pokrajini 
od Janč na zahodu do Olimja na vzhodu in od Špilka na severu do Bohorja na jugu. 
Tako dober odziv na novo obhodnico nas je prijetno presenetil, zato bo naslednja 
podelitev že na dnevu zasavskih planincev, ki bo 3.9.2006 ob 10.00 uri pred 
planinskim domom na Zasavski sveti gori.

Iz Litije so priznanja 
prejeli Milka Rov- 
šek, Breda Hribar, 
Tatjana Jug (čepi
jo), Srečo Erjavec, 
Stane Jerebič, Loj
ze Perčič, Silvo Gril, 
Lojze Hauptman in 
Marjan Jug (stojijo 
od leve proti desni, 
prvi na levi je pred
sednik MDO Borut 
Vukovič, ki je pri
znanja podelil).

PLANINCI UPOKOJENCI NA MANGARTU
Konec julija je bil spet 
izredno dobro obiskan 
izlet planinske sekcije 
DU, saj je zaradi ome
jenega števila sedežev 
več prijavljenih moralo 
ostati doma. Z malim 
avtobusom in kombi
jem se je 40 udeležen
cev odpeljalo do Man
gartskega sedla, spo
toma pa so si ogledali 
še posledice katastro
falnega plazu, katerega posledice so v naravi še vedno dobro vidne. Vremenska 
napoved ni bila najbolj ugodna, napovedan je bil dež in res so bili vrhovi zaviti v 
temne oblake. Vodja izleta Lojze Hauptman se je ves čas zaskrbljeno oziral navzgor 
in je pravilno ocenil, da je potrebno kar pohiteti. Na vrhu sedla so se udeleženci 
razdelili na pol, ena skupina je po italijanski smeri odhitela proti vrhu, druga pa je izlet 
izkoristila za sprehod do koče in pohajkovanje po njeni okolici. Pogumna odločitev 
je bila nagrajena, saj so vsi iz prve skupine osvojili vrh. Razgleda res niso imeli 
veliko, saj so se meglice le tu pa tam raztrgale in se je pokazalo sonce. Bolje pa se 
je godilo drugi skupini, saj jih je po poteh okoli sedla ves čas grelo sonce. Izlet so 
zaključili v okrepčevalnici pri Aljažu v Dovjem, kjer so nazdravili vsem Anam, ki so 
v tem tednu godovale. V polni sestavi so bili tudi pevci pod vodstvom Jožeta 
Kukoviče, tako da je lepa slovenska pesem zaključila ta nadvse uspeli izlet.

Borut VUKOVIČ

3. DRUŽINSKI PLANINSKI TABOR PD 
Litija - KAMNIŠKA BISTRICA 2006
Vreme v času od 16.7. do 22. 7. 2006 je bilo zelo na
klonjeno udeležencem 3. družinskega planinskega tabora, 
ki je bil v Kamniški Bistrici.
Tokrat se je tabora udeležilo 18 družin, skupno število 
udeležencev je bilo 51 od tega 24 otrok in 27 odraslih. Za 

nemoten potek tabora je skrbelo 14 organizatorjev. Udeleženci so laho izbirali med 
izleti na Brano, Kamniško sedlo, Pastirce, Grintavec, Kokrško sedlo, Lepi kamen, 
Konj, planino Dol in Sv. Primož. Pod vodstvom Darje Jenko smo si ogledali del 
Koželjeve poti od Stahovice do Kamniške Bistrice. Poleg izletov so se v taboru 
prepletale različne aktivnosti. Udeleženci so se seznanili z osnovami orientacije, 
spoznali so nekaj osnovnih vozlov in se naučili navezati na plezalni pas.

Posebej adrenalinsko doživetje je bil spust ob vrvi preko previsne skale. Vse družine 
so se udeležile orientacijskega tekmovanja. Ob večerih smo imeli predavanje na 
temo varovanja gorske narave, Borut Vukovič nam je predstavil rastlinski in živalski 
svet gora, Matej Krnc nam je prikazal diapozitve iz vzpona na Aconcaguo izbirali pa 
smo tudi miss Kamniške Bistrice 2006. Med aktivnostmi smo organizirali še 
športno, likovno in glasbeno delavnico. Obiskala sta nas tudi Tomaž Humar in Maja 
Roš, kar so nekateri izkoristili za fotografiranje. Zadnji večer je sledil še krst 
udeležencev, ki so bili na taboru prvič.
Tabor sta sofinancirali tudi Občina Litija in Planinska zveza Slovenije, pomagali pa 
so nam tudi: Omahen transport, Mizarstvo Jan, Droga Kolinska, Mlinotest Ajdovščina, 
Iglu šport in R- Design.

Vodja tabora: Aleš PREGEL /Avtor logotipa: Marija Smolej/

DPM Litija Tina NAGLIČ

Poletne počitniške dejavnosti
Društvo prijateljev mladine Litija v času poletnih počitnic organizira pestro paleto 
dejavnosti:
• kopalni avtobus ali kopalni vlak ob četrtkih,
• športne torke, kjer otroci in mladi igrajo nogomet, rolajo in rišejo na asfalt,
• ustvarjalne delavnice v Mladinskem centru Litija, kjer izdelujemo zmaje, vetrnice,

slikamo, se preskušamo v kuharskih mojstro
vinah, plešemo, bobnamo, rišemo stripe, 
pišemo pravljice, oblikujemo svoj časopis Škra- 
topis in še veliko več.
Litijski otroci so se preko našega društva ude
ležili tabora v Kekčevi deželi in letovanja v 
Poreču. V Kranjski Gori so se priključili skupini 
ljubljanskih otrok pod vodstvom Zveze prijateljev 
mladin Ljubljana Moste. V Kranjski Gori so se 
otroci preskušali v športno, razvedrilnih in za
bavnih dejavnostih. V Poreču pa so se priključili 
skupini Zveze prijateljev mladine Maribor.
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Nekaj utrinkov in aktivnosti iz Društva 
podeželske mladine Litija in Šmartno - DPM UŠ

in spretnosti lahko pokaže in doseže marsikaj.
Seveda smo dober rezultat morali proslaviti, tako smo v 
Semiču ostali dolgo v noč, kjer smo se ob zvokih ansambla 
Vagabundi zabavali in družili. Na poti domov je Bojanova 
harmonika igrala še do Novega mesta, nato pa smo se zvili 
na sedeže in miže premišljevali o nepozabnem dnevu, ki smo 
ga doživeli, vse do doma.

8. julija 2006 smo se člani Društva 
podeželske mladine Litija in Šmartno 
odpravili na 20. državne kmečke 
igre v Semiču. Ekipo je sestavljalo 

mvm 6 tekmovalcev: Bojan Gracar, Mitja 
Dolinšek, Peter Savšek, Urša 

Vehovec, Zdenko in Nataša Pivec. Iz 10. 
slovenskih regij se je iger udeležilo 26 društev in 

M/ 2 ekipi iz tujine, iz Madžarske in Nizozemske. 
Ekipe so tekmovale v košnji, grabljenju, predsta

vitvi regije (igra je bila izključena

poročni večerji in igri preše- ******* .

V košnji je tekmoval Bojan 1
Gracar. Kar je Bojan pokosil, je
morala Nataša Pivec z lesenimi |||ggpF£.
grabljami pograbiti. Kosec Bojan (Foto: Janez Yartz)
3. igra je bila predstavitev regije,
ki je bila pogoj za nastop ekipe regije na državnih kmečkih
igrah. Uprizoritev se je morala nanašati na temo, ki jo je izbral
organizator. Letošnja tema je bila Vasovanje.

OZNAKA
ZA

TONO

Tekmovalci v predstavitvi regije (od leve Jože, Sabina, Miha, Nina in 
Tomaž (Foto: Janez Yartz))

5 članov DPM LIŠ, Jože Ajdišek, Miha Hribar, Tomaž Oblak, 
Sabina Kotar in Nina Kotar smo staknili glave, napisali tekst, 
poiskali kostume in naredili scenske elemente.
V 4. igri z imenom Vasovanje, se je tekmovalec odpravil na 
vasovanje k tekmovalki.
Zelo zanimiva je bila 5. igra. V Poročni večerji je sodelovala 
cela ekipa, ki je skušala v 1 minuti od "shrambe" preko ovir 
spraviti čim več krompirjev, ki jih je imela na voljo. Mnogi 
krompirji so ubrali svojo poti in so leteli in se zaletavali 
vsepovsod, predvsem na jezo tekmovalcev in v smeh 
gledalcem.
Zadnja, 6. igra pa je bila igra presenečenja in so jo tekmovalci 
spoznali na dan prireditve. Za tekmovalce je bila zelo zahtevna, 
za gledalce pa predvsem zelo smešna. Tekmovalci so se morali 
10 oziroma 15-krat zavrteti okoli kola, iti med količki do smuč 
in, ko je vseh šest tekmovalcev zapelo smuči so morali med 
ovirami skupinsko presmučati do cilja. Mnogim je vrtenje okoli 
kola pobralo ravnotežje, tako da so zganjali akrobacije in razne 
atrakcije po travniku, preden so našli pot do smuči.
Med 28 sodelujočimi ekipami je DPM LIŠ doseglo 7. mesto 
(112 točk) in le 2 točki zaostalo za 3. mestom, ki so ga dosegli 
DPM Novo mesto (114 točk), 2. mesto so dosegli organizatorji, 
DPM Semič (117 točk), zmago pa so domov odnesli DPM 
Trebnje (125 točk), katere naslednje leto čaka organizacija 
naslednjih državnih kmečkih iger.
Igra, ki je bila izključena iz tekmovalnega dela in se je nagradila 
posebej, je bila predstavitev regije, v kateri pa je zmagala 
predstavitev regije Ljubljana - Zasavje, katero smo predstavili 
DPM LIŠ in DPM Kamnik. Z 241 točkami od 270 možnih smo 
pometli (z brezovo metlo) z vso konkurenco.
Člani DPM LIŠ smo zelo veseli, da nam je uspel takšen rezultat, 
saj smo novoustanovljeno društvo, ki še nima predhodnih 
izkušen, vendar smo dokazali, da se z dobro voljo, nekaj znanja

"Štuparame" (Foto: Sabina Kotar)

Kmečke igre na 20. kmečkem prazniku v Moravčah
Nedelja, 30. julij 2006 popoldne. DPM LIŠ se odpravi v 
Moravče.
4 člani ekipe, Mitja ;..*w
Dolinšek, Zdenko in Na-
taša Pivec in Nina Kotar IHSBSHtT >' jj& 
in nekaj navijačev smo
oblekli rumene, društ- • X/JMfPi X 
vene majice, v katerih 
smo pri-
naša dobro voljo, za-
stopali naše društvo, skupinsko poletno smučanje (Foto: 
poleg DPM Kamnik, sabinaKotar)
DPM Blagovica in do
mačinov DPM Moravče na 20. kmečkem prazniku in kmečkih 
igrah v Moravčah.
Na travnatem poligonu smo se pomerili v petih igrah. Smučanje 
na lesenih smučeh, podajanje plastenke med nogami, 
gHMMR prenašanje vode v
IBHBSHKgeat %•# vedru, vrtenje okoli

kola in prenašanje 
'A. bale in igra prese-

-a • ’’jabolk v kupu slame.
rim'' Med štirimi ekipami 

smo dosegli 2. 
itkamrm mesto, zmagali so

DPM Blagovica, DPM 
Kamnik in DPM 
Moravče pa so si de
lili 3. mesto. Prijetno 

popoldne smo zaključil s plesom in zabavo v noč.

Dan na Veliki Planini
Dan se je v nedeljo, 6. avgusta, šele prebujal, pa je na 
parkirišču pred litijsko občino že igrala harmonika. Devet 
članov DPM LIŠ (Rok, Peter, Zdenko, Borut, Aleš, Aco, Beti, 
Sabina in Ninajse nas je zbralo, saj smo se na povabilo DPM 
Kamnik odpravili na piknik in veselico na Veliko planino.
V Kamniku so nas čakali prijatelji, zavezali smo pohodne 
čevlje, napolnili nahrbtnike s hrano in pijačo in se odpravili 
dogodivščinam naproti. Naša prva postaja je bila planšarska 
koča enega od članov DPM Kamnik, kjer smo začeli naš 
piknik. Seveda ni manjkal krst, za tiste, ki smo bili prvič na 
Veliki Planini. Kamničani so staknili glave in nam pripravili 
res zanimivo presenečenje, pri katerem je bilo predvsem 
smeha.
Popoldne pa smo jo mahnili še na pol ure hoda oddaljeno 
Planino, kjer je Pašno društvo pripravilo veselico. Celo 
popoldne smo plesali in nadvse uživali v lepotah, le kakšen 
oblaček je potoči kapljico. Pred temo smo se vrnili v dolino, 
polni lepih vtisov in doživetij. Sklenili smo, da bodo takšna 
srečanja vsakoletna.

Kot ste lahko prebrali, nas kje videli ali slišali, smo dejavno 
društvo, ki želi da bi se mladi s podeželja družili, zabavali in 
se ob tem kaj novega naučili. Udeležujemo se raznih prireditev, 
praznikov in kmečkih iger, sodelujemo in pomagamo sorodnim 
društvom in še kaj bi se našlo. Tako, če te veseli takšno 
druženje, imaš ideje in dobro voljo in bi se nam rad pridružil, 
vabimo vse nove člane, pa se to: Ni prepovedano povedati 
naprej! Naš zaščitni znak je dobra volja in rumene majice z 
napisom DPM LIŠ. Le pocukajte nas za rokav, če nas kje 
vidite!
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Rešeno avgustovsko nagradno križanko pošljite do 10. 9.2006 na naslov uredništva. 
Izžrebali bomo 3 reševalce. NAGRADE PRISPEVA: KGZ Litija, TC Market.
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AVTO - ŠOLA

Sl ° CAR svetič

dpm.lis@gmail.com 
Nina Kotar, DPM LIŠ

Stenski koledar za leto 2007 se že tiska

NAŠE 
VREDNOTE 
V SLIKI IN 

BESEDI
Tudi letos bo Tiskarna ACO iz 
Litije izdala tradicionalni stenski 
koledar, ki že vrsto let, poleg 
običajnega koledarskega dela, 
prinaša tudi zanimivo vsebino.

Na spodnjem delu koledarja 
bo tudi možnost za dotisk 
logotipa, kar je zlasti pri
memo zapodjetja, zadnja leta 
pa se tudi posamezniki odlo
čajo za dotisk, bodisi svojih 
podatkov ali raznih ilustracij.
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Ulica:

Pošta:_ 

Tel.: __

SONČNA BRILJANTINA Ime in Priimek:
Dobro jutro sonce zlato, -----------------------
dobro jutro novi dan, 
al’ bo toplo al’ bo hladno, 
tpga še ne ve zemljan.
Gez ravni in hribčke speče, 
čez vodo do strmih sten, 
prav nihče ne oporeče, 
če bo danes dan meglen.

Na snidenje svetli luni, 
sij preganja mrak neba, 
naj bo noč na drugi strani, 
vsem skrivnostna pravljica.
Vsak po svoji poti teče, 
sonce je povsod doma, 
kar naprej ti senco meče, 
nagajivo se smehlja.

Sončna briljantina, 
prirodo vso svetli, 
svetla luč vesolja, 
sveži dan budi.
Sončna briljantina, 
življenje oživi, 
vse stezice blede, 
v cvetje spremeni.

Rad bi vprašal to kraljestvo, 
kje se sonce ga drži, 
kdo je gnani, kdo vodilni, 
brez napak se vse vrti.
Brez vabila nas obišče, 
če ga ni je dan teman, 
toplo zjutraj me pokliče, 
sem vesel čeprav zaspan.

VAM NUDI NASLEDNJE UGODNOSTI

• POPUST ZA DIJAKE IN ŠTUDENTE 
• MOŽNOST OBROČNEGA ODPLAČEVANJA 
• ORGANIZIRAMO TEČAJ PRVE POMOČI 

IN ZDRAVNIŠKI PREGLED

TEČAJ
CESTNO PROMETNIH PREDPISOV
organiziramo za H, A, B, E k B, C in E kategorijo s pričetkom v

Izžrebanci prejmejo majico v Tiskarni 
Aco, CDK 39, Litija.Nagrade prispeva 
Tiskarna Aco.

Javno glasilo 
fr /OBČAN je vpisano 

v evidenco javnih 
glasil pri Ministrstvu za 
kulturo RS pod zaporedno 
številko 1638. Časopis 

prejemajo vsa gospodinjstva v 
občini Litija brezplačno na dom.

TOREK, 05. 09. 2006 OB 16. URI

Jože OSTREŽ, Golišče 2006

Izdajatelj: Tiskarna ACO, Jova
novič Aleksander s.p., CDK 39, 
1270 Litija, tel.: 01/898 38 43; 
Glavna in odgovorna urednica: 
Andreja Štuhec;
Oblikovanje: Sašo Jovanovič; 
Grafična priprava in tisk: 
Tiskarna ACO, Litija

INFORMACIJE IN PRIJAVE
na Graški cesti 2

www.si-car.si
TEL.: 01/8983-140 • GSM: 041-720-378

Koledar za leto 2007 bo imel tudi tokrat vsebino, ki je med ljudmi zelo priljubljena 
- iz domačega okolja. Zato bo tudi njegov naslov »Naše vrednote v sliki in 
besedi«. Koledar bo prikazoval razne znamenitosti Litije in drugih krajev v občini, 
ki jim ponavadi rečemo detajli in jih pogosto v vsakodnevnem življenju niti ne 
opazimo. Gre za dele stavbne arhitekture in oblikovanja iz preteklosti, ki 
predstavljajo svojevrstno kulturno in oblikovno dediščino. K sreči je nekaj od teh 
znamenitosti še vedno ohranjenih. Posamezne fotografije spremljajo besedila oz. 
opisi, ki jih bo marsikdo shranil kot pomembno dokumentarno gradivo.
Tudi koledar za 2007 bo razdeljen na 12 strani (vsak mesec posebej), vsaka stran 
pa ima poleg zelo preglednega koledarskega dela tudi že opisano vsebino o naših 
vrednotah, ki bogatijo Litijo in okoliške kraje.
Oblikovanje koledarja je lastno delo Tiskarne ACO, ki je na tem področju zadnja 
leta dosegla visoko kakovost, prav tako tudi tisk, ki je že standardno brezhiben. 
Koledar bo možno zložiti, kar bo dobrodošlo pri pošiljanju ali kompletiranju daril.

Koledar bo kmalu v predprodaji, o čemer bo poročal tudi Občan.

VARCUJMO Z ENERGIJO

Brezplačno svetovanje o zmanjševanju 
stroškov za energijo!

Pokliči: GSM - 041 778 985
Marjan Bratkovič, energetski svetovalec

za gospodinjstva in zgradbe.

ENSVET financira: Ministrstvo za okolje, prostor in energijo 
Agencije RS za učinkovito rabo energije

Informacije Tiskarna ACO, CDK 39,1270 Litija, tel.: 89-83-843
SVET

ENERGETSKO SVETOVANJE

Ne troši, kjer lahko varčuješ, 
ne varčuj, kjer moraš trošiti!

LITIJA, ul. Mire Pregelj 4, tel.: 0I/899 53 93
ODPRTO: od 9.00 do I9.00 

Sobota: od 8.30 do I2.00

MORAVČE, c. na Grmače I6, tel.: 0I/72 3I 868
ODPRTO: od 9.00 do 12.00 in 14.00 do 18.00 

Sobota: od 9.00 do 12.00

Obiščite nas in se prepričajte

O BOGATI IZBIRI NAKITA IZ RUMENEGA ZLATA, 

BELEGA ZLATA IN SREBRA.

Vaš NAKIT BOMO POPRAVILI, PREDELALI ALI 

ZAMENJALI ZA NOVEGA.


